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  علیرضا قاسمی فرزاد، استاندار همدان :     

دشمن کانون
 خانواده را هدف
 قرار داده  است 

بزرگترین دشمن 
زندگی چیست  

هر فرد یا شخصی ممکن است 
باشد  داشته  دشمنی  زندگی  در 
و این بر اثر یک سری  مسائل 
زندگی  در  مخلتف  ومشکلات 
اوج  در  آدم  گاهی  که  است 

ناراحتی و غم قرار می گیرد.
تقریبا اکثریت انسانها زمان های سخت و پر فشاری 
را تجربه کرده اند که ممکن است نتوانند کنترل امور 

را در دست بگیرند .
وقتی زندگی روی سخت خودش را به ما نشان می 
دهد گاهی دچار وضعیتی می شویم که می خواهیم 
مقصر و دشمن اصلی را پیدا کنیم . وقتی کوهی از 
مشکلات و مسائل را در مقابل خود می بینید اولین 
واکنش تان این است که مقصر کیست ؟ چه کسی 

یا چه چیزی باعث بروز چنین وضعیتی  شده ؟
واقعا دشمن اصلی زندگی ما چه کسی است ؟

را  خود  رویای  بزرگ  دشمن  پنج  بتوانید  باید 
و  سخت  شرایط  که  شده  باعث  بشناسید که  
مشکلات مختلف برای ما پیش بیاید ؟ آیا پدر و 

مادر ما مسئول و مقصر اصلی هستند ؟
آیا معلمانی که درطی  سال های مدرسه  و تحصیل 
ما  اصلی  و دشمن  اند مقصر  داده  آموزش  ما  به 
هستند ؟  آیا مسئولین و حکومت این تقصیر را بر 

عهده دارند یا کشور های بیگانه ؟
دشمن واقعی را بشناسید و شرایطی را که بوجود 
تا مسائل و مشکلات مختلفی  آمده تصور کنید 
و  مقصر  دنبال  به  شما  حال  و  است  آمده  پیش 
بزرگترین دشمن زندگی خودتان هستید در چنین 

شرایطی این دشمن واقعی را شناسایی می کنید .
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بزرگترین دشمن زندگی چیست  
مثلا فردی را می شناختم که از ضعف اعتماد به نفس کودکی رنج می برد و 
مقصر اصلی را پدر و مادرش می دانست که در کودکی به او اجازه نداده بودند 
در محیطی سالم رشد کند . ظاهرا پدر و مادرش هیچ مسئولیتی به وی در 
کودکی ندادند و حالا که بزرگ شده بود با مشکلات ارتباطی و ضعف شدید 

اعتماد به نفس رو به رو بود . 
وقتی از مشکلات اعتماد به نفس صحبت می کرد نوک پیکان مقصر به سمت 
پدر و مادرش بود او خانواده خود را مسئول اصلی این مشکل می دانست و 
این حالت باعث شده بود خودرا فردی مظلوم ببیند که در حقش ظلم شده 

و هیچ تقصیری ندارد .
احساسات منفی دشمن درجه یک موفقیت و کمال هستند .

وقتی بحران از حدی بزرگتر شود 

فرصت هم بزرگتر می شود
نامه عجیب یک قاچاقچی بزرگ مواد مخدر به رئیسی ، ریاست جمهور ، به 

نقل ازخبرگزاری ایلنا : 
 اعتیاد در ایران قابلیت تبدیل شدن به فرصت عظیم اقتصادی اجتماعی و 

درمانی را دارد.
تریاک بیس و پایه دارو در طب قدیم و جدید است.

کاهش حجم  خون،  چربی  خون،  فشار  دیابتی،  بیماران  برای  ان  مصرف 
پروستات و مقابله با افسردگی و غیره که از ۵۰ سالگی انسانها را درگیر و زمین 
گیر می کند بسیار مفید و سطح سلامت در صورت مصرف درست زیر نظر 
پزشک که روزانه ۳۰ هزار تومان هزینه بیشتر ندارد از چند جهت به شرایط 

اقتصادی و اجتماعی کمک می کند.
آنچه تریاک را خطرناک می کند مصرفش برای جوانان و افراد سالم زیر ۵۰ 

ساله که با ارایه کوپنی در داروخانه ها با تجویز پزشک قادر به مهارش هستیم.
جناب رئیسی

اتحادیه اروپا هلند را مرکز مصرف انواع مواد مخدر و محرک کرده و مردم بدون 
محدویت هر وقت اراده کنند به هلند رفته و مصرف می کنند.

کانادا به همراه چندین ایالت آمریکا مصرف مخدر و محرک هایی چون حشیش 
دام مصرف قرص های  به  افتادن جوانان  از  تا  اعلام کردند  آزاد  را  و گراس 

روانگردان و مواد مخدر صنعتی در امان بمانند.
ختم کلام

اگر دولت فکری به حال موضوع نکند معضل مصرف مواد آلوده با توجه به 
موارد پیش گفته کشور را نابود می کند.

اگر با پیشنهادم مخالفت بکنید فرصت های زیادی را نابود خواهید کرد از جمله 
احیای زندگی و رشد و شکوفایی استان سیستان و بلوچستان که مردم منطقه 
در بدترین شرایط ممکن چشم به دست افغان های طالبانی دارند تا محموله ای 

برایشان بیاورند.
متعهد می شوم ظرف ۵ سال بلوچستان نیازمند بودجه عمرانی دولت نباشد 
بلکه سالانه ۷۰ هزار میلیارد تومان باج به خزانه دولت واریز و بالغ بر ۵۰۰ هزار 

شغل در سراسر کشور به محوریت سیستان و بلوچستان ایجاد شود.
به شرطی که شرم نکنید و از مافیای قاچاق مواد مخدر نترسید.

صحبت از گردش مالی ۱۰ میلیارد دلاری سالانه در بلوچستان و عایدی ۳ و نیم 
میلیارد دلاری دولت و نجات جان میلیون ها ایرانیه.

اعلام می کنم با هر کارشناس حاضر به مناظره ام و پاسخگو نظراتم و اگر هرز و 
هدر گفتم تعزیرم کنید ثواب و درست بود، اجازه بدهید این راهبرد را برایتان 
به اجرا در آورم با همه خطراتی که متوجه من هست باز حاضرم پا پیش بگذارم.

پیام تقدیر و تشکر پلیس
 از مردم و اصناف در ایام 
محدودیت های کرونایی 

زیبا   ، آبرومند  خبرنگار   – ورامین 
استان ها-  گروه   : میرزاکریمی 
شرق استان تهران – رئیس پلیس 
اطلاعات و امنیت عمومی فرماندهی 
از  پیامی  صدور  با  استان  انتظامی 
همراهی و همکاری مردم و اصناف 
های  محدودیت  ایام  در  پلیس  با 

کرونایی تقدیر و تشکر کرد. 
در  فر«  »داریوش صادقی  سرهنگ 
مبارزه  و  کرونا  ویروس  شیوع  پی 
درمانی  کادر  پلیس،  شبانه روزی 
جامعه  اقشار  سایر  و  بیمارستان ها 
با   ، ویروس  این  با  مواجهه  در 

صدورپیامی از مردم و اصناف  تقدیر و تشکر کرد.
متن پیام به شرح زیر است:

بسم الله الرحمن الرحیم
اسَ جَمِیعًا « مَا اَحْیَا النَّ » وَ مَنْ اَحْیَاهَا فَکَاَنَّ

و هـر کـس انسانی را از مرگ نجات دهد گویی همه انسان ها را نجات 
داده است.)سوره مائده آیه ۳4(

همکاری و همراهی های خالصانه و پر مهر و محبت مردم، اصناف 
و رانندگان با پلیس در ایام محدودیت های کرونایی در مبارزه با این 
ویروس خطرناک و مهلک، نشان از فهم بالا و تعهد این عزیزان به 

جامعه است.
سپاس و قدردانی از کسانی که برای جان همنوعان و سلامت جامعه، 

به هر نوعی تلاش می کنند و در خدمت به خلق خدا می کوشند.
قطعا پاداش خدمات ارزنده شما جهادگران سنگر سلامتی، کمتر از 

مجاهدان فی سبیل الله نیست.
مجموعه نیروی انتظامی استان نیز همگام با شما عزیزان برابر رسالت 
خطیر تامین نظم و امنیت، با تمام توان و تلاش برای جلوگیری از 
حال  در  استان  در سطح  تخلفات صنفی  کنترل  آلودگی،  گسترش 

خدمتگزاری است.
اینجانب ضمن تقدیر و تشکر از تمامی هم استانی های عزیز بخصوص 
اصناف و رانندگان ، از خداوند متعال توفیق تداوم خدمتگزاری به هم 

استانی های عزیز را مسئلت می نمایم.
 رئیس پلیس امنیت عمومی فرماندهی انتظامی شرق استان تهران 

سرهنگ ستاد   داریوش صادقی فر

ورامین بزرگ

اسدالله عباسی استاندار گیلان :

رسانه ها، اهمیت اجرای واکسیناسیون را 
برای مردم تبیین کنند  

گیلان ابرومند : استاندار گیلان با اشاره به نقش موثر واکسینه شدن جامعه برای مقابله با کرونا، خواستار 
تبیین اهمیت اجرای واکسیناسیون عمومی توسط رسانه ها شد و تأکید کرد که طرح غربالگری محله 

محور شهید حاج قاسم سلیمانی، به صورت خانه به خانه عملیاتی و مشکلات ، بررسی و رفع شود.
 به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری گیلان؛ دکتر اسدالله عباسی در جلسه ستاد مدیریت کرونا گیلان از تلاش ها و فداکاری های 
شبانه روزی و خستگی ناپذیر کادر بهداشت و درمان و همه دستگاه ها و نهادهایی که در مقابله با بیماری کرونا نقش آفرینی می کنند، قدردانی 

کرد.
وی با بیان اینکه باید با دستیابی به میزان بیش از ۹۰ درصد واکسیناسیون به نقطه اطمینان بخشی در مهار کرونا برسیم، افزود: در حال 
حاضر ۸۹.۷ درصد جمعیت بالای ۱۲ سال، در دُز اول واکسینه شده اند که برای افزایش این میزان باید با اقناع سازی در شهرستان ها اقدام 

شود.
نماینده عالی دولت در گیلان به تغییر وضعیت کرونایی در برخی کشورها و لزوم مراقبت و کنترل بیشتر مرزها برای پیشگیری از شکل گیری 
موج جدید اشاره و خاطرنشان کرد: پروتکل های هوشمند کرونایی در مرز آستارا با جدیت اجرا و از داشتن تست منفی اطمینان حاصل شود.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قزوین : محمد حسین اسماعیلی 

کاهش مطالعه، ورزش همگانی و بازی های محلی 
در قزوین از خلآء های فرهنگی است 

قزوین – آبرومند : مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قزوین گفت: گزارش تحقیقی تهیه شده در 
سالهای گذشته نشان می دهد میزان مطالعه، ورزش همگانی، رفتن به مراکز فرهنگی در استان کاهش 

یافته و بازی های محلی نیز در حال منسوخ شدن است. 
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین محمد حسین اسماعیلی در جلسه شورای فرهنگ عمومی که در استانداری 
برگزار شد اظهارداشت: این شورا از سال ۷۸ فعالیت خود را در قزوین آغاز کرد و تاکنون ۱۱5 جلسه آن تشکیل شده و در دوره جدید به ریاست 

امام جمعه تعداد ۱۸ جلسه را برگزار کرده ایم.
وی اضافه کرد: در ۱۸ جلسه تشکیل شده با 44 دستور جلسه بیش از ۱۰۰ مصوبه داشته ایم که تعدادی از تصمیمات مهم آن شامل تشکیل 

شورای عالی قرآنی، شورای فضای مجازی استان، شورای سیاست گذاری کانون های فرهنگی هنری مساجد و ۸ کارگروه تخصصی است.
اسماعیلی یادآورشد: همچنین سند پژوهش فرهنگی در دو فاز عملیاتی شد که سال قبل یک فاز و امسال فاز دیگر آن اجرایی شده و در کنار آن 

طرح پژوهشی اندازه گیری سرمایه گذاری اجتماعی محیطی و شهری هم به تصویب رسیده است.
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پیشوا – آبرومند: محسن منصوری استاندار 
تهران که برای معرفی اولین فرماندار جدید 
این  به  پیشوا  شهرستان   ، تهران  استان 
جلسه  ابتداعلت  بود  سفر کرده  شهرستان 
قرآن جنب حرم  تالار  در  را  معارفه  و  تودیع 
مطهر امامزاده جعفر )ع( تشکیل شده بود  را 

اینگونه تشریح کرد و ادامه داد : 
اینکه چرا روز جمعه را انتخاب کردیم برای این 
مراسم. به این جهت که در دولت جمهوری 
ندارد.  وجود  غیرتعطیل  و  تعطیل  اسلامی 
مشی  حداقل  هستند.  کار  روز  روزها  همه 
دولت جدید اینطور هست. جمعه را انتخاب 

کردیم تا بگوییم جمعه تعطیل نیست. 
انتخاب  را  پیشوا  جا  اولین  چرا  دوم  نکته 
اینجا مرکز حرکت است. مرکز  کردیم. چون 
تحول است. پیشوا نقطه آغاز انقلاب است. 
اساسا  است.  خرداد   ۱۵ قیام  آغاز  نقطه 

خاستگاه انقلاب است .
چرا نماز جمعه را انتخاب کردیم به این دلیل 
که معتقدیم بهترین جا نمازجمعه است. اول 
اینکه بین مردم است. بعضی از دوستان به 
حاشیه  در  است  ممکن  که  فرمودند  من 
نمازجمعه نکته ای مطرح شود. عرض کردم 
امن ترین جای دنیا بین مردم است و مصمم 
نمازهای  در  را  کار  این  تا می توانیم  هستیم 
خیلی  طبیعتا  خب  و  کنیم  مطرح  جمعه 
نماز  نمی افتد.  اتفاق  زمانی  هماهنگی  جاها 
جمعه نماز عبادی سیاسی است و این تکریم 
و معارفه یک اتفاق سیاسی اجتماعی است و 
نماز  باید همین  نقطه اش  بهترین  و  جایش 
جمعه باشد. چرا کنار حرم را انتخاب کردیم 
چون معتقدیم هرچه داریم از حرم حضرات 
معصومین و اولاد پاک این بزرگواران است. 
فکر  دوستان  و  نبوده  تصادفی  انتخاب  این 
این معارفه در  کردند و خدا عنایت کرد که 
بهترین زمان در بهترین مکان در بین بهترین 
و  خیر  باعث  شاالله  ان  و  شود  برگزار  مردم 
عاقبت بخیری است. ما معتقدیم مردم امید 
بستند به ما و امید مردم را نباید ناامید کرد. 
هم در عزل و نصب ها هم در انتصابات هم در 

کارها. در برخوردها در تصمیم گیری ها.
وی ادامه داد : اول از زحمات برادر بزرگوار 
تشکر  عباسی  آقای  جناب  پرتلاش  ارجمند 
می کنیم. بنده توفیق نداشتم زمان طولانی 

زمان  همین  در  منتها  باشم.  خدمتشان 
پیگیری می کردند.  با جدیت  را  کارها  کوتاه 
منتظر  باشند.  موید  و  موفق  هستند  هرجا 
شما در جایگاه های بعدی هستیم. حدود ۴۰ 
ماه فرمودند خدمت بهترین خلق خدا مردم 
عزیز پیشوا را داشتند. طبیعی بود این اتفاق. 
جابجایی ها به واسطه تغییر دولت ها و تغییر 
رویکردها. برای آقای مهندس عباسی آرزوی 
سلامتی و توفیق روزافزون داریم. برادر عزیز 
به  نوری  تاجیک  آقای  جناب  ارجمندمان  و 
انتخاب  مؤلفه هایی  و  شاخصه ها  واسطه 
کنم همه  بنده عرض  را  اول مطلب  شدند. 
عزیزان حقیر کمترین را می شناسید. بنده در 
ندارم.  کسی  با  تعارفی  کوچکترین  مدیریت 
می کنم  خلوت  خودم  خدای  و  خودم  بین 
رفاقت ها را در مدیریت حتما کنار می گذارم. 
در شاخصه کار هم همین طور. از اول عرض 
کردم یکی از این شاخصه ها که سعی می کنیم 
متعهدش باشیم بعضی جاها البته نمی شود 
بومی بودن است. هدف ما بومی گزینی است. 
مگر اینکه به هر دلیلی به بومی نرسیم. یکی 
دوتا از شهرستان های تهران خودشان مراجعه 
کردند تحلیل ما هم این بوده که گزینه بومی 
ممکن است آنجا موفق نباشد. اما ما اصل را 
گذاشتیم روی بومی گزینی. معتقدیم بچه های 
بومی بیشتر دل می سوزانند. بیشتر می آیند. 
بیشتر وقت می گذارند. هزینه می کنند از جان 
از وقت از خانواده از توان. آقای تاجیک نوری 
بومی این شهرستان است. ایشان جوان است 
و جوان های این انقلاب ماموریت مهم تحقق 
گام دوم را برعهده دارند. آقای تاجیک نوری 
مدیر توانمند خوش سابقه در سطح استان 
موفق  بودند  که  هرجایی  در  است.  تهران 
بودند. منجر به تقویت سرمایه اجتماعی نظام 
ان  و  شدند. خوش سابقه هستند متعهدند 
شاالله باعث تقویت جریان انقلاب در سطح 

شهرستان باشند.
وی افزود :   این را عرض کنم که بنده حقیر 
و  ورامین  پیشوا  شهرستان  سه  به  نسبت 
قرچک عرق ویژه ای دارم. کار فرمانداران در 
این سه  شهرستان بسیار سخت است. یک 
ذره بخواهم خودمانی حرف بزنم من خودم را 
فرماندار این سه تا شهرستان می دانم. جزییات 
مسایل را خودم شخصا پیگیری می کنم. هم 

به دلیل تعصبی که روی این سه تا شهرستان 
دارم هم به دلیل سابقه خدمت هم به دلیل 

اشرافی که روی مسائل اینجا دارم.
بدانند جانشین  اما  فرماندار هستند  آقایان   
بنده هستند در اینجا چون خودم با جزییات 
همین  حد  در  می کنم.  پیگیری  را  مسائل 
بودیم  شما  خدمت  که  جلسه ای  دو  فاصله 
صرفا  جلسه   ۶ یا   ۵ شاید  گذشته  هفته  در 
برگزار کردم.  پیشوا  شهرستان  موضوع  در 
داشتند.  تشریف  عباسی  آقای  را  بعضی ها 
تقاضایمان از آقای نوری این است که مدیریت 
میدانی انجام دهند. حتما بین مردم بایستی 
باشند. ما نیاز به مدیریت جهادی و انقلابی 
داریم. مدیریت در صحنه. مدیریت در میدان. 
ما  مردم.  ظرفیت های  بر  مبتنی  مدیریت 
اداره  باز کنیم مردم خودشان  را  باید عرصه 
امروز  تا  واقعا.  نیست  شعار  اینها  می کنند. 
هم همین طور بوده در سیاست همینطوره. 
در مسایل اجتماعی همین طوره. در اقتصاد 
همین طوره. کل اعتبارات منابع دولت مگر 
چقدر است. به اندازه یکی از این کارخانه هایی 
که در شهرک صنعتی بعضا بخش خصوصی 
راه می اندازد نیست. این یعنی اقتصاد مردمی. 
کنند.  اداره  خودشان  مردم  بگذاریم  باید 
توقعات ما از آقای تاجیک نوری این هست 
رعایت  با  دهند.  انجام  جوانگرایی  که حتما 
بومی.  ظرفیت های  بکارگیری  و  استخدام 
باید آقای نوری روزی که اینجا را می خواهید 
تحویل دهید سه تا پنج تا فرماندار سی ساله 
تحویل دهید. کار بسپارید. نگران هم نباشید. 
ریسکش پای بنده. همزمان با آقای تاجیک 
انتصاب دیگر هم داشتم.  تا  نوری بنده سه 
انتصابات  آن  به  نسبت  دوستان  از  بعضی 
گفتند ممکن است تجربه دوستان کم باشد. 
ریسکش  نیستند.  تجربه  کم  کردم  عرض 
جوانان  از  خیلی  خب  بپذیرم.  باید  بنده  را 
مسئولیت  گذشته  دولت  سال  در هشت  ما 
نبود  ممکن  سنشان  هم  قبلش  نداشتند. 
ظرفیت  دارند  توان  اما  بگیرند.  مسئولیت 
اگر  معتقدیم  و  دارند  اجرایی  جوهره  دارند. 
کار بسپاریم ان شاالله نتیجه می گیریم. بعضی 
اوقات اعتماد به جوانان را فقط در غالب جنگ 
مطرح می کنیم. در غالب اوایل انقلاب روایت 
می کنیم. امروز جوانان ما حتما از آن نسل کم 

ظرفیتتر نیست. پرظرفیتترند. پیشرفت داشته 
قطار انقلاب و این ظرفیت ها روز به روز اضافه 
شده. مکلف و موظفیم به مراعات با مردم. 
با  به رعایت ادب در مواجهه  به مردمداری. 
مردم. ظرفیت خودمان را باید بالا و بالا ببریم. 
استاندار تهران ادامه داد : مدیریت هم نیک 
خصالی و نیک خلقی می خواهد. هم ملح و 
نمک می خواهد. نمی شود فضا را با کار ادرای 
جهان  ملاحت  اتفاق  به  حسنت  برد.  پیش 
ملح  داده.  نمک  هم  پیامبر  به  خدا  گرفت. 
داده. عطوفت داده. مرحمت کرده. می گوید 
من خودم مرحمت کردم. فلا کنت ولا تفضل 
اگر خدای نکرده یک ذره تندخو بشویم یک 
ذره مردم را از خودمان برنجانیم یک ذره تکدر 
پراکنده  دورمان  از  مردم  ایجاد کنیم  خاطر 
می شوند. و آن روز دیگر مدیریت در کشور ما 
ارزشی ندارد. همه شان مدیریت شان  دیگر 
نوکری مردم است. مردم را باید دوست بداریم 
از صمیم قلب و متقابلا مردم به همین سمت 
خواهند بود و جلوتر از مسئولین. بارها جلوتر 
از مسیولین. حالا ممکن است یک موقع یک 
نفری تند شود با یک مسئول. این حق مردم 

است. 
مهندس منصوری ادامه داد : محرومیت در 
سطح استان تهران زیاد است. ممکن است 
نسبت  بشوند  سر  بعضی ها  نکرده  خدای 
مسئولین  از  بعضی  مسائل.  از  بعضی  به 
و  مسایل  اینقدر  می آیند  می شوند.  اینطور 

جنوب  می رود  می بینند.  را  محرومیت ها 
بلوچستان. جنوب کرمان. شمال  سیستان 
می بیند  را  محرومیت  از  نوعی  خوزستان. 
ملارد  می روود  قرچک  پیشوا  می آید  وقتی 
می رود قدس می گوید اینجاها که وضع خوب 
محرومیت  جنس  بگوییم  باید  اینجا  است. 
اینجا متفاوت است. اینجا مسئله ما مسئله 
نباشد.  شهر  ظاهر  مسئله  نباشد.  آسفالت 
منتها مسائل اجتماعی متفاوت است. مسائل 

فرهنگی اینجا متفاوت است. 
وی همچنین افزود :آرزوی توفیق داریم برای 
آقای تاجیک نوری همچنین آقای عباسی. از 
همه شما مردم بزرگوار تقاضا می کنم کمک 
کنند ان شاالله که برادر عزیزمان آقای تاجیک 
به  را  سنگین  مسئولیت  بار  این  که  نوری 

سرمنزل مقصود برسانند. 
از مسئولین محترم هم همین تقاضا را دارم. 
اطراف  شهرستان های  در  ما  که  مشکلاتی 
تهران داریم همین است که بعضا حاشیه هایی 
و  هماهنگی  مسیول  می شود.چهارتا  ایجاد 
همگرایی شان با هم کم می شود این روح و 
روح  و  ریحان  و  روح  می افتد.  از کار  ریحان 
حاکم بر کارها در سایه وحدت در سایه همدلی 

اتفاق می افتد.
 ، جمعه  امام  از  پایان  در  تهران  استاندار 
نماینده مجلس ، خانواده شهدای جنیدی 
تشکر  و  تقدیر  پیشوا  شهرستان  مردم  و 

نمودند.

ورامین خبرنگار آبرومند – طاهر میرزا کریمی : 
یک روز تعطیلی منزل نشسته بودم تلفن به صدا 
درآمد  یکی از دوستانم بود که در شهرک اصلاح 
بذر  معروف به باغ انگوری سکونت دارد  ، از من 
خواست برای یک سوژه خبری مربوط به فضای 
سبز  ، محیط زیست و زیبایی شهر که در حال 
تخریب است و چند سالی از آب دادن درختان 
این باغ  جلوگیری می شود بازدید کنم ، بنده 
قبول کردم و از محل بازدید  و دیدم  باغ انگوری 
که من حداقل ۲۰ سال پیش من می شناختم و 
دیده بودم به چه روزی افتاده است و از آن باغ  
فقط فنس هاو پایه های  اطراف آن باقی مانده 
است و بیشتر درختان خشک شده است از یکی 
از ساکنین شهرک اصلاح بذر سوال کردم شما 
جوان هستید و چند وقت در این محل زندگی می 
کنید گفت من از کودکی اینجا زندگی می کردم 
که پدرم شغل معلمی و در کنار آن کشاورزی و 
باغ دار می باشد و همیشه با قلمه وپیوند درختان 
و گل و گیاه  سرو کار داشته و دارد بنده هم  با 

درس  هم  همیشه  پدر  های  فعالیت  به  توجه 
خواندم و هم کشاورزی و هم درخت کاری انجام 
دادم و حالا که دیدم شما از این محل عکس می 
گیرید حس کردم از دوستان پدر باشید ، بعد که 
سوال کردم دیدم درست است جلو آمدم تا ببینم 
نظرتان نسبت به این باغ زیبا چند سال پیش 
چیست ؟  به وی گفتم بله درست است برای 
از این باغ انگوری آمدم که کنار  تهیه گزارشی 
جاده قدیم رین و باجک است که اسم جدید این 
خیابان هم شده است ۱۰ متری باجک ، تابلویی 
در این باغ نصب شده است که در گذشته بیش 
از ۲۰۰ نوع درخت در اینجا اصلاح می شده و 
برای کاشت به جاهای دیگر انتقال داده می شد 
ولی اکنون )طبق نوشته تابلو( تعداد   5۳ نوع 
اصل درخت  اصلاح و پرورش داده می شود  ولی 
فکر کنم در حال حاضر مقدار کمی در انتهای باغ 
نزدیک به ریل و ساختمان ها توسط پیمانکاری 
هر از گاهی دیده می شود مشغول به اصلاح می 
باشد .  شهروند محله به بنده گفت من عکس 

قبل  سال  چندین  از  را  باغ  این  هوایی  های 
تاکنون دیده ام از وی خواستم تعدادی از عکس 
های هوایی را به همراه آنچه از باغ اطلاع دارد یا 
از پدر سوال کند و سایر همسایگان نیز بپرسند 
و برایم بنویسند و به همراه عکس های هوایی 
ارسال کند ، این بنده خدا تعدای عکس هوایی 
با گذشت زمان )از تیر ماه سال ۸۱  ، تیر  سال 
۸۹  ، تیر سال ۹۰ ، مرداد  سال ۹5 ،  خرداد 
سال ۹۷  مرداد سال ۹۸ و خرداد ماه سال ۱4۰۰ 
( و تغییرات صورت گرفته در باغ را با مطالب 
زیر برایم ارسال کرد لیکن به علت عدم کیفیت 
عکس ها برای چاپ و نشر روی کاغذ امکان پذیر 
نبود ولی مطالب این دوستدار محیط زیست را 
برای شما چاپ کردیم که  از نظر خوانندگان عزیز 

میگذرد : 
از اهالی ورامین هستید به احتمال فراوان  اگر 
این نام را شنیده اید »باغ انگوری«، کلکسیونی 
این عدد طبق    ( انگور  نوع  از ۱44  نظیر  کم 
شنیده های بنده از مطلعین محلی می باشد و 
ممکن است دقیق نباشد. (  که حدود 5۰ سال 
پیش از سراسر ایران جمع آوری شده. این باغ 
زیبا در ورودی شهر نمای خاصی به شهر ما داده. 
اما طی سالیان اخیر حال روز خوشی ندارد. مانند 
رنج میبرد و هیچ  بیماری سختی  از  کسی که 
کس به آن توجه نمی کند. باغی که روزگاری یکی 
از نماد های شهر ورامین بوده و البته هنوز هم 
کمابیش ظاهر خود را حفظ کرده. اما به تازگی 
به نظر می رسد رمقی برایش باقی نمانده و حتی 
نمی تواند ظاهر خود را حفظ کند. بنده ساکن 

حوالی همین باغ هستم و از چند ماه پیش ظاهر 
عجیب باغ نظرم را جلب کرد. امسال محصول 
چندانی روی درختان مشاهده نمی شد. درختان 
به شدت بی رمق بودند اما حتی من هم خیلی 
دقیق نشدم. ولی هر روز که می گذشت نگاهم 
بیشتر به باغ می افتاد. انگار از فرط استیصال 
می  کمک  شهروندان  و  عابران  از  درمانگی  و 

خواهد.
فکر میکنم اگر این باغ زبان داشت  می گفت: ای 
مردم شهر ورامین من روزگاری زینت بخش شهر 
شما بودم، روا نیست مرا در حال مرگ ببینید و 
قطره ای آب به من ندهید. سالهاست که با من 
نامهربانی شده. سال هاست که متولیان رهایم 
کرده اند. دیگر نمی توانم به حیات خود ادامه 
برای  که  فوایدی  پاس  به  بخدا،  را  شما  دهم. 
شما داشتم کمک کنید و داد مرا بستانید. قول 

میدهم در آینده نیز به کارتان بیایم.
عکس ها گویای همه چیز هست و هر بیننده ای 
می فهمد این باغ رو به احتزار است. چه کسی 

پاسخگوی حال باغ خواهد بود؟ البته به شرط 
پیدا شوند حتما  آنکه شهروندان مطالبه گری 
متولیان باید پاسخگو باشند. آیا این باغ شخصی 
است؟ چه کسانی تصمیم گرفته اند باغ را نابود 
کنند یا دست کم آنرا رها کرده اند تا نابود شود؟ 

آیا ما دیگر به این باغ نیاز نداریم؟
انتظار من و همه ی کسانی که این باغ را برای 
اینست که نماینده مردم  شهر مفید می دانند 
مسئولین،  شهر،  شورای  نمایندگان  ورامین، 
دادستان شهر در این مورد ورود کنند و این باغ 

را قبل از نابودی نجات دهند.
حال باغ بد است، رو به احتزار است اما به همت 
مردم شهر ظرف مدت چند سال می توان این 
باغ را نجات داد و فرزندانمان سالهای سال از آن 
استفاده کنند، چه به عنوان یه مرکز تحقیقاتی و 
کلکسیون انواع انگور و چه به عنوان یه محیط 
سرسبز و زیبا برای دمی آسودگی در این روزگار 

سخت.
به امید همت عالی شما .یا علی

محسن منصوری استاندار تهران در مراسم تودیع و معارفه فرماندار پیشوا:

من خودم را فرماندار شهرستان های پیشوا ، ورامین و قرچک می دانم

با داشتهایمان چه می کنیم؟
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آش دوغ 

مواد لازم:
دوغ ۲ لیتر ، سیر ۲ عدد ، برنج ۱ پیمانه  ، نخود ۲۵۰ گرم ، سبزی 

آش ۷۰۰ گرم
نمک و فلفل سیاه به اندازه کافی

طرز تهیه: 
ابتدا نخود را از شب قبل از آماده کردن آش دوغ در کاسه ای بزرگ می 
ریزیم و تا روی آن آب می گیریم و ۲ الی ۳ بار آب آن را بیرون می ریزیم و 
مجددا آب روی نخودها می گیریم تا هم خیس بخورند و هم نفخ آن ها 
از بین برود. نخود را با آب سرد می شوییم و آبکش می کنیم در قابلمه 
ای )که آش دوغ را در آن می خواهیم تهیه کنیم(می ریزیم و روی آن آب 
می گیریم واجازه می دهیم تا نخود خوب مغز پخت شود.پس از پخت 
کامل نخود زیر شعله را کم می کنیم و در قابلمه ای کوچک آب می ریزیم 

و کمی نمک به آن اضافه می کنیم
و حرارت را زیاد می کنیم تا آب زود به جوش بیاید و آنگاه برنج را می 
شوییم و داخل آب در حال جوش می ریزیم و پس از مدتی امتحان می 
کنیم ببینیم برنج کاملا پخته یا نه اگر پخته بود آبکش می کنیم و به 
قابلمه نخود اضافه می کنیم و درب قابلمه را بر می داریم و کمی نمک 

می ریزیم
)باعث می شود سبزی را که اضافه می کنیم رنگش کم تر تغییر کند(و 
سپس سبزی آشی که از قبل آماده کرده ایم)شامل تره،جعفری و شوید 
که به طور یکسان در آش استفاده می شود( را به آش می افزاییم و مواد 

را مخلوط می کنیم.
طرز تهیه آش بادمجان بدون گوشت

و همچنان درب قابلمه را نمی گذاریم چون در رنگ سبزی تاثیر دارد و 
آن را کدر می کند.تا پخت سبزی آش ما اب زیادی در آش نمی بینیم 
چون تبخیر می شود و قصد داریم دوغ اضافه کنیم پس نیاز به داشتن 

آب نیست. پس از پخت سبزی آش دوغ را کم کم اضافه می کنیم
در  محلی  دوغ  شوند.)اگر  مخلوط  مواد  کاملا  تا  زنیم  می  مداوم  و 
دسترس شما نیست می توانید از دوغ گازدار پاستوریزه استفاده کنید(

درب قابلمه را به هیچ عنوان نمی گذاریم چون ممکن است باعث بریدن 
دوغ شود. پس از گذشت ۱۵ دقیقه که دوغ را اضافه کردیم فلفل و نمک 

آش را می چشیم
و اگر نیاز بود مجددا می افزاییم.سیر ها را پوست می گیریم و می شوییم 
و نگینی ریز ریز خرد می کنیم و در زمان سرو آش دوغ به آن اضافه می 
کنیم. حتما در کنار این آش یک نوشیدنی شیرین نیز نوش جان کنید تا 

سیرو دوغ موجود در آن باعث افت فشار خون شما نشود.

نویسنده : الهام حسن غرقانی

بیدمشک : )طبیعت سرد و تر (

خواص : ضدعفونی کننده و ضد باکتری ، تسکین جوش های بدن و برطرف شدن 
آن ، تب بر ، 

آرام بخش ، اشتها آور ، دفع کرم های معده و روده ، کاهش قند خون ، مقوی معده 
و نیروی جنسی ، ملین ، ازبین رفتن حرارت درونی بدن به طوری که افراد پس از 

نوشیدن آن احساس خنکی می کنند.
طرز تهیه : ۲5 گرم برگ یا گل + نیم لیتر آب جوش ، با شعله غیر مستقیم به مدت 

۱۰ دقیقه دم بکشد.یک فنجان قبل از هر غذا میل شود.
نکته : هرگز اجازه ندهید که بیدمشک زیاد روی حرارت بماند زیرا ماده ای در آن آزاد 

می شود که موجب تلخ شدن مزه دمنوش می شود .
برگرفته از کتاب دمنوش ها
نوشته محسن رویگر

رییس اتاق صنایع و معادن تهران: 

گنج قارون هم با این یارانه ها 
تمام می شود

در  خوانساری  مسعود   : آبرومند   – تهران 
جلسه هیات نمایندگان اتاق بازرگانی تهران:

مهم ترین مسئله کشور، موضوع تورم است. 
به  و  می خرد  تومان  را ۷۰۰۰  گندم  دولت 
نانوایی ها ۶۰۰ تومان می دهد. یعنی ۶۴۰۰ 
سوبسید  گندم  کیلوگرم  هر  روی  تومان 
می دهد. یارانه برق بسیار زیاد است، اگر گنج 
قارون هم باشد با این شرایط تمام می شود. 
سالانه ۱۰۰ میلیارد دلار هزینه یارانه انرژی 

است. این مسئله آفت بسیار بزرگی است.

آشپزی

دمنوش
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یکی از خطرهایی که هر مدیری با آن مواجه است، 
چاپلوسی افراد فرصت طلب است. در هر سازمانی  
بی هنرانی هستند که به جای فراگیری دانش و 
خرد، زبان چرب و افسون گری دارند . به نظر می 
رسد که ریشه پدیده چاپلوسی را باید در سابقه کهن 
و استبداد تاریخی دانست و در بیان و تحلیل تملق 
گویی و چاپلوسی باید گفت که این پدیده بازدارنده 
پیشرفت و نوآوری در زمینه های گوناگون محیط 
می  انسانی  شخصیت  و  اجتماعی  اداری،  های 
در  سالاری  شایسته  نبود  و  منزلت  خلأ  باشد. 
ساختار اداری یکی از عوامل وسعت و شیوع تملق 
گرایی است و کم کاری مسئولان امور جامعه در 
اصلاح سیستم اداری در این زمینه قطعا دخیل 
نشانگر  اداری  مجموعه  هر  در  چاپلوسی  است. 
ناسالم بودن روابط و مناسبات و هنجارهای حاکم 
بر آن جامعه است. چنین فضایی در جامعه زمانی 
شکل می گیرد که منزلت و نقش ها آن گونه که 
شایسته افراد است توزیع نشود و در واقع شایسته 

سالاری به معنی واقعی آن وجود نداشته باشد.
تملق و چاپلوسی یکی از بلایایی هستند که روابط 
مورد  اجتماع  عرصه  در  را  شهروندان  اجتماعی 
تهدید قرار می دهند. متأسفانه این صفات مذموم 
باب میل بسیاری از افرادی قرار می گیرد که تشنه 
شنیدن آن هستند. در واقع این پدیده در جوامعی 
که سطح شعور اجتماعی بالایی ندارند با استقبال 
افراد زیادی مواجه می شود. حتی کسانی که از 
آنها تملق می شود لب به اعتراض نمی گشایند و 

شادمان از شنیدن آنچه درخور لیاقت خود نمی 
بینند، بر دامنه تکبر خود می افزایند. چاپلوسی که 
ما از آن سخن می گوییم، اغلب نسبت به کسانی 
اقتصادی،  توانمندی  از  که  پذیرد  می  صورت 
البته  مندند.  بهره  اداری  یا  اجتماعی  سیاسی، 
این وضع محدود به تاریخ معاصر ایران نیست. 
گفتارهایی از تاریخ کهن وجود دارد که براساس 
مناسبات  در  چاپلوسی  که  دریافت  توان  می  آن 
ایرانیان از دیرباز وجود داشته است و جان نثاران 
دروغین زیادی در همه عرصه ها باعث می شدند 
تا حاصل زحمات و خدمات ارزنده بسیاری از افراد 

متین جامعه نادیده گرفته شود. 
این واقعیت را نیز باید در نظر گرفت که بسیاری 
از پدیده های اجتماعی با گذشت زمان در رفتار 
جامعه نهادینه می شوند و رسوب می کنند و اکثر 
مردم با آن خو می گیرند. بنابراین، حتی در صورتی 
که عوامل شکل دهنده پدیده ها از بین بروند باز 
هم آن پدیده ها به تداوم خود در عرصه جامعه 
ادامه می دهند. تملق هم یک پدیده کهن است 
و نمی توان انتظار داشت که از جامعه محو شود 
چون سایه استبداد برای مدتی طولانی در تاریخ 
و فرهنگ بومی ایران وجود داشته و باعث شده 
داده  و گسترش  اشاعه  آمیز  تملق  رفتارهای  تا 
متداول  چاپلوسی  که  هایی  محیط  در  شوند. 
است، هر نوع تغییر باید مورد پسند یک طبقه 
خاص جامعه باشد. در این حالت، نتیجه این می 
شود که صداقت و پای بندی به اصولی که تأمین 

کننده منافع واقعی مردم است، جای خود را به 
تحسین مبالغه آمیز و در نهایت به چاپلوسی می 
دهد. دادن القاب و عناوین جعلی و غیرواقعی و 
ستودن غلط آمیز طرف مقابل از جمله شکل های 

چاپلوسی است. 
برای فروکاستن دامنه چاپلوسی نخست باید به 
تدبیری برای حفظ و پاسداشت حریم حقوق و 
اخلاق فردی همت گمارد تا آن که اخلاق انسان 
دراین  نشود.  واقع  قدرتمند  مطامع  دستخوش 
زمینه، کم کاری و کم لطفی متولیان امور جامعه 
را هم نباید دست کم گرفت. باید اذعان داشت که 
اصلاح ساختار اداری و همچنین اجرای عملی و 
نه در حد شعار باور به شایسته سالاری می تواند 
به از بین بردن عادات ناپسند دیرین چاپلوسی، 
کمک زیادی کند. مدیر باید هنر حرفه ای بودن 
در کار موظف خود را یاد بگیرد و مسئولیت پذیر 
باشد، در آن صورت زیر مجموعه او هم مسئولیت 
پذیر خواهد شد. مدیر نیز می باید از دیگران و از 
کارکنان سازمان تحت مدیریت خود سایه روشن 
توجه خود  را مورد  به تجارب شان  های متکی 
قراربدهد و حالت مشورتی و تأملی داشته باشد نه 
آن که فرضا یک مدیریت خشک، بدون انعطاف و 
خودرأی باشد. در چنین فضایی، جو چاپلوسی به 

وجود می آید. 
به منظور کاهش تملق و چاپلوسی در سازمان  می 
توان گفت که اگر هر شخص در جایگاه درخور 
واقعی  منزلت  با  مطابق  و  قرار گیرد  خود  شان 

شود،  برخوردار  مناسب  اجتماعی  نقش  از  اش 
مناسبات در روابط اجتماعی نیز از سلامت کافی 
برخوردار خواهد شد. در تئوری های مدیریت، 
روش مشورتی را در سازمان اعمال می کنند تا 
حدی که بتواند رقابت سالم و تعامل در بین گروه 
های کاری ایجاد کند. در آن صورت جو و فضای 
چاپلوسی و چاپلوسی طلبی کاهش می یابد چرا 
احتمال  و  ایجاد می شود  که فضای صمیمیت 
خصومت بین کارمندان از بین می رود. در رقابت 
ناسالم است که چرب زبانی و تملق پذیری به وجود 
می آید. اگر مدیران، چاپلوسی را نپذیرند، چاپلوسی 
وجود نخواهد داشت. در دایره مدیریت مدیران 
توانمند، میکروب هایی به نام تملق و چاپلوسی 
توانمند  اگر مدیر  نخواهد داشت چرا که  وجود 
چاپلوس  و  متملق  رشد حشرات  مرداب  باشد، 

خشک خواهد شد.
همان گونه که می دانیم در جو و فضای نوآورانه 
معیارهایی نظیر تعهد، تخصص، مهارت، توانایی، 
تجربه و دلسوزی ملاک انتخاب و ارتقای افراد در 
یک سازمان است و لذا می تواند کلیه رفتارهای 
منفی را دور نماید. همین نوآوری در سازمان می 
تواند موجب خشنودی شود و این خشنودی مانع 
شود.  ریاکاری  جمله  از  انحرافی  رفتارهای  بروز 
هنگامی که در یک سازمان جو همکاری وجود 
یکدیگر  با  کارکردن  به  آن  اعضای  باشد،  داشته 
به صورت گروهی و رشد و ارتقای یکدیگر تمایل 
بیشتری دارند. جو همکاری رفتارهای مدنی را در 

تشویق  سازمان 
در  و  کند  می 
رفتارهای  نتیجه 

کاهش  منفی 
منظور  به   . یابد  می 

جمله  از  مشکلی  هر   ریاکاری حل 
اول باید وجود آن مشکل را پذیرفت هر چند که 
متاسفانه چنین پذیرشی در قاموس بسیاری از ما 
وجود ندارد و فقط به دنبال انکار مشکلات و یا 
توجیه آنها هستیم. چنین روحیه ای در سطوح 
کلان مدیریتی و بسیاری از سازمان های دولتی 
و خصوصی ما نیز وجود دارد و خیلی از مسئولان 
در مواجهه با مشکلات آنها را انکار و یا تکذیب می 
کنند اما این پدیده یعنی ریا و ریاکاری به قدری در 
جامعه ما فراگیر شده است که باید به فکر علاج 

آن باشیم .
شایسته  اصل  باید  ریاکاری  کاهش  منظور  به 
قرار  ها  مجازات  و  ها  پاداش  مبنای  را  سالاری 
دهیم. در نتیجه این کار، کسی که با تلاش به 
جایی رسیده است محترم بماند و کسی که  از 
منحرف  رسیده،  اهداف  به  دیگری  مسیرهای 
خوانده شود. همچنین در سازمان تجربه کردن را 
تشویق کنند و هم به موفقیت ها و هم به شکست 
و  آموزش  فعالانه  و  دهند  پاداش  فراخور  به  ها 
توسعه دانش اعضای خود را آن طور که روزآمد 

باشد، تشویق کنند. 

 در پی انتصاب دکتر حسین قرائی به سمت 
مدیرکل روابط عمومی رسانه ملی  ، جمعی از 
اصحاب فرهنگ ، هنر و رسانه ورامین بزرگ 
جهت تبریک و دیدار با ایشان  از جمله آقای 
مدیر  امتیازو  صاحب  و  میرزاکریمی  طاهر 
به همراه   آبرومند  ماهنامه کشوری  مسئول 
درمانگاه  عامل  مدیر  ساعد  علیرضا  دکتر 
دارالشفاء  حضرت مهدی )عج ( شهرستان 

قرچک  ، دکتر سید هادی قریشی
 ، دارالشفاء  درمانگاه  پزشک  و   هنرمند 
سیاسی  فعال  و  خبرنگار  فرجیان  غلامرضا 
- اجتماعی  و فرهنگی وعلیرضا بختیاری از  

هنرمندان  عکاس بین المللی در محل کار 
مدیر کل رسانه ملی حاضر شدند.

،با وی دیدار کردندو سمت جدید آقای قرائی 
را تبریک گفتند و برای وی آرزوی موفقیت 
یک  عنوان  به  همگی  دوستان  و  نمودند 
از  که  تجربه مدیریتی  با  ورامینی  همشهری 
با  خواستار شدند که   ، داشتند  سراغ  قرائی 
روحیه  و  جذاب  مدیریت  و  خوش  اخلاقی 
جهادی و انقلابی و فردی ولایتمدار و مدیری 
لایق و توانمند می باشند مدیر کلی برای روابط 
عمومی رسانه ملی باشند که با ارتباط های 
خوبی که دارند ، روابط عمومی صدا و سیما را 

متحول نمایند . 
در ادامه حسین قرائی نیز از حضور دوستان در 
دفتر ایشان برای عرض تبریک تشکر نمودند 
از  نمودند که من چند ساعت پس  اظهار  و 
دریافت حکم مسئولیت خود در بیمارستان 
از هنرمند سینما و صدا و سیما آقای  مهران 
غفوریان  در بیمارستان دیدن کردم و بنا دارم 
که با هنرمندان وشاعران روزنامه ها نشریات 
و سایر فعالان اجتماعی و فرهنگی و هنری 

جلساتی برگزار کنیم.
و برای پیشبرد اهداف صدا و سیما و این رسانه 

ملی قدم های خوبی برداریم ، انشالله

 : فرجی  علیرضا  گزارش   ، آبرومند   – ورامین 
شاید در باور و حتی تخیل نگنجد ، زیر پوست 
این شهر گنجینه ای نهفته بنام شهرک صنعتی 
خیرآباد به آدرس تهران _ ورامین ، بعد از ورودی 
شهر با تابلویی رنگ و رو رفته بنام خیابان بهرام 

مصیری...
مسیری منتهی به شهرک که از دو طرف صنف 
باشگاه  از  ؛  داده  را در خود جای  های مختلف 
ورزشی گرفته تا بقالی ، تعمیرگاه و تولیدی های 

مختلف.
قدیمی  زیرگذری   ، کیلومتر جلوتر  از یک  کمتر 
مشاهده خواهد شد که بعد از آن وارد حریم شهرک 
صنعتی میشویم ؛ حدفاصلی میان بی نهایت تنفر 

و بی نهایت عشق!
یکبار  تنها  تاسیس  زمان  از  گویا  که  ای  جاده 
آسفالت یا مرمت شده و به همین جهت تردد به 
سختی امکان پذیر است ؛ چراکه صاحبان خودرو 
که مدام درحال رفت و آمد هستند ماهیانه حداقل 

یکبار باید وسیله نقلیه خود را به دست تعمیرکار 
بسپارند.

البته نباید از درختان سربه فلک کشیده ابتدای 
جاده گذشت که نمایی جذاب و درنهایت فریبنده 
را به رخ میکشد و تنها در همان چشم انداز اولیه 
و به فاصله یک پلک زدن وارد برزخی تُهی از هر 

زیبایی میشویم.
در ادامه ، کارگاه ها یا تولیدی ها فعالیت را نمایان 
کرده و به این باور می رسیم در منطقه ای قدم 
نهاده شده بنام شهرک صنعتی ؛ که بعد از طی 
مسافتی کوچه های باریک و بعضا پهن نگاه ها را 

به خود جلب میکند.
با ورود به کارگاه ها ، جریان زندگی به وضوح قابل 
لمس است و رایحه تلاش مردان و زنان ، مشام 

را نوازش میدهد.
مشاهدات  و  ها  تولیدی  از  عبور  در  همچنین 
عینی آنچه نهایت عشق است ، همچون نسیم 
صبح دل انگیز بهاری بر روح و جان نقش بسته 

و چنان ذوقی دست میدهد که وصف آن در چنین 
شرایط سخت اقتصادی و معیشتی ناباورانه جلوه 

مینماید.
مردان ، زنان و حتی کودکانی که با شور و اشتیاق 
به کسب درآمد امیدوارند و برای رزق و روزی خود 
عاشقانه در تکاپو هستند و بار گران سرما و گرما 

گویا تاثیری بر روح و جانشان نمی گذارد.
در این محفل شوق انگیز ، صاحبان مشاغل راضی 
از تولید بوده و تمام هم و غمشان در پابرجا ماندن 

فعالیتشان است.
اما آنچه در این دنیای کوچک دلربایی میکند ، 
تولید صنایع یا اقلامی است که در باور نمی گنجد 
و تنها محصولات قابل مشاهده را در پاساژها و 

مراکز خرید لاکچری به نظاره خواهیم نشست.
پیراهن های مارک دار در کنار  یا  کیف و کفش 
دیگر که  تولید  دهها  و  نواز  چشم  های  ظروف 

بسیاری از آن صادراتی نیز میباشد.
تاثر  البته  و  میان  این  در  توجه  جالب  ای  نکته 

با  صادرات  از  بعد  تولیدات  برخی  که  برانگیز 
برچسب خارجی توسط هموطنان از کشورهای 
باکیفیت  بعنوان محصولات  خارجی  ارز  با  ثانی 
خریداری میشوند که خود جای بحث و تامل دارد.

این  نگارنده  بعنوان  توصیفاتی  چنین  با  حال 
گزارش و پس از ۱۵ سال سابقه خبری تنها در 
نمی گنجید شهرک  تصاویری  ام چنین  مخیله 
صنعتی خیرآباد دارای چنین پتانسیلی میباشد که 
در نهایت تنفر ؛ به دور از محبت و همت مسوولان 
در پایان دادن به مشکلات عدیده به حیات ادامه 

میدهد.
با کمی کنکاش ؛ موانع و مشکلات همچون روز 
روشن میشود ولی دل تاریک برخی مدیران نالایق 
آورده  ارمغان  به  تولید  خانواده  برای  را  سیاهی 

است.
معضلاتی که همچون یک بیماری لاعلاج ، تن و 
روح خواستگاه شریان زندگی را هدف قرار داده و 

گویا پایان ناپذیر میباشد.

نادیده   ، در صدور مجوز های لازم  توجهی  بی 
گرفتن سیستم های فاضلاب ، کم بود آب برای 
صنایع ، قطعی و ضعف در جریان برق ، سخت 
مشکلات  دیگر  و  امتیاز گاز  واگذاری  در  گیری 
را  نگرانی  و دل  افزوده  این شهرک  بر معضلات 

میهمان هر روزشان کرده است.
امام  برخی مسوولان همچون  تازگی  به  هرچند 
جمعه موقت ورامین ، فرمانده بسیج کارگری ، 
دادستان و رییس دادگستری پای در رکاب رفع 
موانع گمارده اند ولی جای تاسف دارد اینچنین 
پتانسیل که هر شهر و دیاری آرزوی داشتنش را 
دارد برای کوچکترین مشارکت به ممارست روی 
های  لرزه  پس   ، تولید  موانع  لرزه  تن  و  آورده 
همیشگیش شده که امید میرود امر مهم مقام 
معظم رهبری بعنوان شعار سالهای اخیر در حفظ 
، پایداری ، توسعه و حمایت به صورت واقعی جامه 
عمل پوشانده شود تا شهرک صنعتی خیرآباد از 

درد جانکاه یتیمی رهایی یابد.

دکتر محمد بیدگلی چاپلوسی  و ریاکاری دو آفت عمده مراکز سازمانی و اداری
مدرس دانشگاه
 و کارشناس مسائل ایران

صادق خلیلیان، استاندار خوزستان : 
استفاده از ظرفیت نخبگان در مسیر 

توسعه نقش تاثیر گذاری دارد
خوزستان – آبرومند : دکتر صادق خلیلیان، استاندار خوزستان در نشستی با شورای 
اندیشه ورز صدا و سیما ضمن اشاره به مسایل استان در حوزه های مختلف، بر استفاده 

از ظرفیت نخبگان، اساتید و اقوام در مسیر توسعه استان تاکید کرد. 
خلیلیان در این نشست تخصصی، نمایندگان مجلس شورای اسلامی استان را دغدغه مند  و دارای ظرفیت دانست و 
گفت: از این ظرفیت کمک کننده  می توان در جهت توسعه استان بهره برد از سوی دیگر اساتید دانشگاه، نخبگان، 
فرهیختگان و هیات های اندیشه ورز  از جایگاه مهمی برخوردارند و به عنوان گروه های مرجع و پیشتاز در مسایل 

مختلف استان  نقش تاثیرگذاری می توانند ایفا کنند.
وی  با اشاره به استان خوزستان به عنوان یک استان راهبردی که بر مسیر توسعه کشور نیز تاثیرگذار است خاطرنشان 

کرد:  هر چه خوزستان توسعه بیشتری داشته باشد به توسعه کشور نیز  کمک می شود
استاندار خوزستان ضمن آسیب شناسی و ریشه یابی مشکلات استان توضیح داد:  مشکلات استان بیش از این که 

محدود به اعتبارات شود به مسایل درون استان که باید سازمان دهی شود  برمی گردد. 

مهدی یوسفی جمارانی فرماندار پاکدشت :
آقای محسن تاجیک در طول مدت 
تصدی شان اقدامات خوبی را شروع 

کردند 
یوسفی جمارانی فرماندار پاکدشت در آیین تودیع و معارفه شهردار پاکدشت 
گفت : عرض ادب و احترام خدمت اعضای محترم حاضر در جلسه. مهمانان 
گرانقدری که دعوت ریاست محترم شورای اسلامی شهرستان پاکدشت را لبیک گفتند ودر این جلسه آیین 
تکریم و معارفه شهردار محترم پاکدشت شرف حضور دارند. بنده هم به سهم خودم قدوم تک تک عزیزان را 
گرامی می دارم و تشکر می کنم از همه عزیزان و مهمانانی که در جلسه حضور دارند. به ویژه مهمان گرانقدر 
انتصاب  اهدای حکم  برای  که  تهران  استانداری  عمرانی  محترم  معاونت  چراغعلی  مهندس  جلسه جناب 
شهردار شهر پاکدشت و حضور در مراسم تکریم و معارفه تشریف فرما شدند. ما زحمت خدمت ایشان زیاد 
داشتیم. مجموعه مسائل و موضوعات عمرانی شهرستان پاکدشت را مکرر مزاحم وقت ایشان شدیم و انصافا 
همیشه با روی باز به طور جدی مسایل موضوعات شهرستان پاکدشت را پاسخگو هستند. به سهم خودم جا 
دارد از این فرصت استفاده کرده از محضرشان تشکر ویژه داشته باشم. همه بزرگواران نماینده محترم امام 

جمعه محترم شهر پاکدشت و شریف آباد و همه روسا و مسئولینی که در جلسه حضور دارند.
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فرماندار جدید شهرستان پیشوا ابراهیم  تاجیک نوری :

بزرگترین ظرفیت شهرستان پیشوا 
وجود همین جوانان نخبه است

طاهر   ، آبرومند  خبرنگار   – پیشوا 
میرزاکریمی :  در روزجمعه مورخ ۲۱ آبان 
آقای ابراهیم تاجیک نوری بعنوان فرماندار 
جدید شهرستان پیشوا منصوب گردید که 
در این معارفه وی بعنوان آخرین سخنران 
حاضرین  برای  را  خود  سخنان  جلسه 

اینگونه بیان داشت : 
همه  خدمت  دارم  ادب  و  سلام  عرض 
حاضرین در جلسه به ویژه استاندار محترم 
جناب آقای منصوری نماینده محترم مردم شهرستان پیشوا در مجلس 
شورای اسلامی جناب آقای نوش آبادی امام جمعه محترم حضرت حجت 
استاندار  بزرگوار معاونت محترم  باقری  آقای  والمسلمین حاج  الاسلام 
جناب آقای جوهری و همه عزیزانی که در جلسه شرف حضور دارند. مردم 
خوب و انقلابی شهرستان پیشوا. من که اینجا نگاه می کنم به بخشی از 
جمعیتی که هنوز در جلسه حضور دارند در بین جمعیت خب اساتید خودم 
را می بینم. معلمان خودم را می بینم بعضا و با کسب اجازه از این عزیزان 
چند نکته ای را مختصر خدمت عزیزان می گویم و ان شاالله جلسه سریعتر 
تمام بشود. و در خدمت شما خواهیم بود. سلام و درود می فرستیم به 
روح ملکوتی بنیانگذار جمهوری اسلامی حضرت امام خمینی رحمت الله 
علیه و سلام و درود ویژه بر فرزندان خمینی کبیر در خاستگاه قیام ۱۵ 
خرداد. مردم انقلابی شهرستان پیشوا که هنوز هم برخی از عزیزانی که 
در قیام ۱۵ خرداد حضور داشتند نفس گرمشان بین ما هست و خدا را 
شاکریم. شهرستان پیشوا با وجود فرزند بلافصل امام موسی کاظم)ع( و 
مفاخری چون مرحوم جنیدی امام جمعه فقید شهرستان رودسر فرزندان 
شهیدشان سرلشکر اردستانی سردار مهتدی مرحوم شیخ عباس قمی 
سردار قمی و همه شهدایی که سیصد شهید از این خطه جانشان را برای 
انقلاب تقدیم کردند تا امروز ما در امنیت و آرامش بتوانیم یک قدم کوچکی 
در رضایتمندی بهترین خلق خدا برداریم. ما امروز به عنوان خدمتگزار 
شما معرفی شدیم. کار ما هم خیلی سختتر از بقیه است. همانطور که 
استاندار محترم گفتند اشرافیت ایشان و تعلق خاطری که به این منطقه 
پیشوا ورامین و قرچک دارند و مردمان خوبی مثل شما کار را سختتر 
می کند و این مهم تحقق نخواهد یافت مگر با همدلی و همراهی همه 
ظرفیت هایی که در شهرستان وجود دارد. مسئولین شهرستان شورای 
که  اقشار مختلفی  و  نخبگان  مردم  آن  از  بالاتر  و  اداری  تامین شورای 
ظرفیت های بسیار بسیار غنی ای در این شهرستان ایجاد کرد و ان شاالله 
از  دارم  ویژه هم  برداریم. تشکر  ان شاالله  را  با کمک هم قدمی  بتوانیم 
جوانگرایی استاندار محترم. در استان تهران این جوانگرایی اتفاق افتاده 
و ان شاالله این هدف در شهرستان پیشوا هم دنبال خواهیم کرد و جناب 
مهندس منصوری قول می دهیم که ان شاالله در پایان دوره مسئولیت که 
همین امروز به فکرشیم چون چندنفری به من پیامک زدند که به فکر 
رفتنت باش. قول می دهیم که آن وعده ای که با شما داریم بتوانیم از بین 
جوانان نخبه شهرستان افرادی که لایق هستند برای خدمت به این مردم 
معرفی شود و کارها به این عزیزان واگذار شود. شهرستان پیشوا دارای 
ظرفیت های بسیار بسیارزیادی است. اینها را عرض می کنم نه اینکه شما 
عزیزان از آن مطلع نیستید می خواهم با هم همکلام و هم عقیده شویم در 
کاری که از امروز شروع خواهیم کرد در این محل و مکان مقدس. هم به 
جهت وجود نازنین امامزاده واجب التعظیم هم به جهت ملی برای اقامه 
نماز عبادی سیاسی جمعه و این روز عید بزرگ عید جمعه با هم وعده 
کنیم در کنار هم و با همدلی و با همه ظرفیت هایی که در شهرستان هست 
از کمک ها و حمایت های محترم جناب دکتر نوش آبادی و امام جمعه 
محترم بتوانیم گام هایی را برای حل مشکلات این شهرستان برداریم. 
هرچند که در کوتاه مدت شاید نشود مشکلاتی که در چندین سال برای 

این شهرستان به وجود آمده حل کرد. 

سرپرست فرمانداری شهرستان 
ورامین منصوب شد 

ورامین – آبرومند : با حکم مهندس محسن 
درویشی  مجید  تهران  استاندار  منصوری 
شهرستان  فرمانداری  سرپرست  بعنوان 

ورامین منصوب شد.
فرمانداری  سرپرست  انتصاب  حکم  متن 
ورامین از سوی استاندار تهران چنین است :  

برادر گرامی جناب آقای مجید درویشی 
با عنایت به مراتب شایستگی ، تعهد و تجارب 
ارزنده جنابعالی ، به موجب این حکم به عنوان 

سرپرست فرمانداری شهرستان ورامین منصوب می شوید.
انتظار می رود با اتکال به خداوند متعال و سرلوحه قراردادن بیانیه گام دوم 

انقلاب اسلامی و مفاد عهدنامه مدیران دولت مردمی 
با روحیه انقلابی ، پاکدستی ، فساد ستیزی ، قانون مداری و عدالت محوری 
با تاکید بر گره گشایی از مشکلات مردم شریف آن شهرستان در راستای تحقق 

آرمان بلند عدالت و پیشرفت و رفع فقر و تبعیض کوشا باشید .
تلاش برای بهره مندی حداکثری از ظرفیت گروه های مردمی ، توسعه عادلانه 
زیرساخت های اقتصادی و حمایت همه جانبه از تولید ، برنامه ریزی اصولی 
و جدی برای تعالی شاخص های فرهنگی و کاهش آسیب های اجتماعی از 
طریق ارتباط مداوم با روحانیت اصیل ، ارتقای سرمایه اجتماعی نظام مقدس 
جمهوری اسلامی با رعایت اصل مهم مردم داری و تعامل سازنده و مستمر 

با کلیه دستگاه های اجرایی و نهاد های انقلاب اسلامی مورد انتظار است .
امید است با استعانت از درگاه ایزد منان در سایه توجهات حضرت ولی عصر 
)عج ( و پیروی و از منویات مقام معظم رهبری )مد ظله العالی ( در عمل به 

وظایف محوله موفق و موید باشید . 
اولين دستور فرماندار جديد و انقلابی شهرستان ورامين:

نصب بنر تبریک ممنوع
پس از انتصاب سرپرست فرمانداری شهرستان ورامین، درویشی با صدور پیامی 
خواستار همدلی و همکاری تمام مردم و مسؤولین در پیشرفت شهرستان شد و 
تاکید کرد: ادارات و نهادهای دولتی از نصب هرگونه بنر تبریک خودداری کنند.

درویشی گفت: شهرستان ورامین برخوردار از نیروی انسانی کارآمد و توانمندی 
ها و فرصت های بالایی برای پیشرفت روزافزون است و اکنون که به یاری 
خداوند متعال باب جدیدی از خدمت به مردم گشوده شده، با اتکال به پروردگار 

متعال و به پشتوانه حمایت مردم عزیز در مسیر خدمت گام برمی داریم .  
وی افزود: به منظور جلوگیری از هر گونه اسراف و صرف هزینه علی الخصوص 
از بیت المال، نصب هر گونه بنر تبریک ممنوع بوده و مديران ادارات و نهادها 
تمام هم و غم خود را در خدمت هر چه بهتر به مردم شریف شهرستان، به 

كار گيرند.

ورامین بزرگ

  علیرضا قاسمی فرزاد، استاندار همدان :     

دشمن کانون خانواده 
را هدف قرار داده  است 

همدان – آبرومند : به گزارش اداره کل روابط عمومی استانداری همدان ، »علیرضا 
قاسمی فرزاد« در آیین پایانی ستاد مردمی جبهه فرهنگی اجتماعی انقلاب اسلامی استان همدان که با هدف تبیین 
الگوهای محله محوری افزود: دشمنان تلاش دارند با هجمه فرهنگی، این انقلاب را انقلابی ناکارآمد نشان دهند که 

باید همگی در راستای اعتلای ارزش های دینی و امید بخشی به جامعه تلاش کنیم.
این ستاد که با حضور فرماندهان، کارشناسان و مسوولان کمیته های شهرستانی به مدت ۲ روز در همدان برگزار شد.

شرکت کنندگان در خصوص تبیین الگو های محله محوری با موضوعات قرآن، حجاب و عفاف، تغذیه سالم، تربیت و 
تفریحات سالم، طلیعه مباحث مکتب امام خمینی)ره( و دوره های معرفتی رسالت اندیشی بیشتر آشنا شدند.

ستاد مردمی جبهه فرهنگی اجتماعی انقلاب اسلامی استان همدان با هدف تبیین الگوهای محله محوری و با عنوان 
رویداد قیام در دانشگاه آزاد اسلامی همدان برگزار شد

محسن خرمی شریف شهردار قرچک :

پرداختن به مسائل فرهنگی از مهم ترین 
برنامه های شهرداری قرچک است 

قرچک – آبرومند : به گزارش روابط عمومی شهرداری قرچک، اصغر یوسفی مسئول فرهنگی اجتماعی 
شهرداری به همراه دیگر کارکنان این واحد با محسن خرمی شریف شهردار قرچک دیدار و گفتگو کردند.

 اصغر یوسفی مسئول فرهنگی اجتماعی شهرداری در ابتدای این دیدار گزارشی از فعالیت های فرهنگی اجتماعی در سطح شهرستان و 
همچنین ثبت نام  و شروع مجدد کلاس های سرای محله به شهردار قرچک ارائه کرد.

 محسن خرمی شریف شهردار قرچک نیز در این دیدار نظم و انضباط کارکنان، احترام به شهروندان، استفاده از اساتید مجرب، ایده پردازی 
و ارائه کلاس های بروز در سراهای محله از مهم ترین برنامه های کارکنان واحد فرهنگی اجتماعی شهرداری عنوان کرد و افزود: شهروندان 

قرچکی نور چشم ما هستند و سرای محله می تواند پل ارتباطی مردم با مدیریت شهری باشد.
 وی بابیان اینکه پرداختن به مسائل فرهنگی از مهم ترین برنامه های شهرداری است، گفت: سعی کردیم سرانه های فرهنگی را در ۴ سال 

گذشته افزایش دهیم و هم اکنون زیرساخت ها آماده شده و حالا نوبت بهره برداری و خدمت به شهروندان در سراهای محله است. 
 این مدیر شهری بیان داشت: مجتمع سینمایی قرچک در زمینی به مساحت ۱۰ هزار مترمربع و فرهنگسرای بزرگ شهر در زمینی به 

مساحت ۱۵ هزار متر به همراه بخش های فرهنگی، هنری و تفریحی در حال احداث است.

اخبار انتصاب 
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طاهر    - آبرومند  خبرنگار  پاکدشت  
معارفه  و  تودیع  جلسه  در   : میرزاکریمی 
محسن تاجیک شهردار سابق و حمیدرضا 
شیخ ویسی شهردار جدید پاکدشت  که در 
شهر  شورای  ساختمان  تئاتر  آمفی  سالن 
پاکدشت تشکیل گردیده بود محمد نجفی 
اولین  بعنوان  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
سخنران و میزبان اصلی پشت تریبون قرار 

گرفت و سخنان  خودرا اینگونه آغاز کرد : 
شهرستان پاکدشت بخش شریف آباد فرماندار 
محترم روسای ادارات معاونین دستگاه های 
مختلف. عزیزان و نورچشم های ما خانواده 
معظم و معزز شهدا. پدران شهدایی که در 
در  که  شهدایی  فرزندان  هستند.  محفل 
محفل هستند. مردم و متدینین و معتمدینی 
عزیزان  و  کارمندان  هستند.  جلسه  در  که 
هستیم  خدمتشان  که  شهرداری  مجموعه 
خیرمقدم می  گوییم. خیلی خوش آمدید. آن 
چیزی که امروز برای آن در این جلسه شرف 
آیین معارفه شهردار و عبارتی  حضور دارید 
قبل از او تکریم دو تن از شهرداران قبلی مان 
این دو ماه و  سرپرست شهرداری در مدت 
اندی جناب آقای وحید تاجیک که الحق و 
الانصاف این مدت را جهادی و مردانه پای کار 
ایستاد. ما تشکر ویژه از ایشان داریم. از جناب 
آقای دکتر محسن تاجیک که حدود یکسال 
و اندی شهردار شهرمان بود و فعالیت های 
ایشان زحمات ایشان برنامه ریزی های ایشان 
و  تقدیر  ایشان جای  اکنون همراهی  هم  و 

تشکر دارد. ما بعد از تکریم این عزیزان بحث 
داریم  را  ولایی مان  و  عزیز  شهردار  معارفه 

جناب شیخ ویسی.
 وی افزود :از وظایفی که شورای اسلامی شهر 
دارد رهبر عزیزتر از جانمان حضرت آقا اشاره 
می فرمایند که امانتداری رای مردم هست که 
اشاره می فرمایند این امانتداری رای مردم از 
مصداق هایش انتخاب شهرداری امین  قابل 
اعتماد باکفایت پاکدامن شجاع ساده زیست 
مردم دار مقید به انضباط مالی. آنقدر انضباط 
انتخابش  از  مدت  این  که  بالاست  مالیش 
هنوز یک پذیرایی ساده هم از این دوستان 
میخواسته  که   هم  شامی  نکرده.  شورایی 
بدهد هنوز انجام نداده. ان شاالله این اعضا 
شورای  بکند.  شخصی  مهمان  شام  یک  را 
و  و رویکرد جهادی  نگاه  اسلامی شهر یک 
عالمانه را سرلوحه کار خودش می داند. تعهد 
و پاکدستی را سرلوحه کار خودش می داند. 
مشارکت مردم استفاده از مردم در فکر و عمل 
و نظارت در همه کارها و برنامه هایی که دارد 
وظیفه خودش می داند. به این سه اصل مهم 
پایبند است. تا امروز هم به شکرانه الهی من 
باید تشکر کنم از اعضای شورای اسلامی شهر 
پاکدشت که الحق و الانصاف اینچنین پای 
کار ایستادند. در این ایامی که گذشته در این 
دوما ه واندی بنده کاملا با پوست و گوشت 
و خون لمس کردم که اینها مردانه ایستادند 
پای کار تا هر لحظه که نیاز هست. همه این 

عزیزان در میدان بودند. جای تشکر دارد.  

این  که  شهرداری  انتخاب  داد:  ادامه  وی 
ویژگی ها را دارد که من مصداق ها را گفتم 
که این انتخاب و اصرار بر این انتخاب هم 
باز نشان از این نکته دارد که ان شاالله آن 
تعهد و پاکدستی و کار جهادی و عالمانه و 
مشارکت مردم در برنامه ها حتما مدنظرشان 
هست که اینجا جادارد تشکر کنم از مسئولین 
محترم شهرمان. از امام جمعه های محترم. 
از فرماندار عزیزمان. از نماینده عزیز شهرمان 
همراهی  که  مسئولینی  شهرستانمان.  و 
کردند پیگیری کردند کمک دادند تا جناب 
شیخ رییسی حکمش امضا شود. از مسئولین 
محترم در استانداری . استاندار محترم که 
محکم پای کار ایستاد. از معاونت محترم وزیر 
کشور. از خود وزیر که همکاری و همراهی 
لازم  را داشتند تا حکم امضا شد. تا امروز 
این آیین را خواهیم داشت. جای بسی تشکر 
شورا  که  هم  رویکردهایی  هست.  تقدیر  و 
دارد. شورا دو سه تا رویکرد دارد خوب هست 
عزیز هستند  و  اینجا مسئولین محترم  که 
من اشاره بکنم. ما بحث اینکه شورا خودش 
دست  طبیعتا  است.  برنامه  و  طرح  دارای 
بخش های  ادارات  نهادها  همه  به  را  یاری 
تشکل های  و  مردمی  نهادهای  آن  مردمی 
برنامه  و  در طرح  می کند. هم  دراز  مردمی 
هم در ارایه فکر و ایده هم در عمل هم در 
نظارت. یک سری طرح ها و برنامه ها را دارد 
طبیعتا دستگاه های مختلف این همکاری را 
مدنظر دارد. طبیعتا شهردار محترم با این 

رویکرد کار اجرایی را دنبال خواهد کرد. یعنی 
در زمینه های عمرانی که وظیفه  مستقیمش 
است. در زمینه برنامه های فرهنگی اجتماعی 
برنامه هایی  و  طرح ها  هم  اینها  در  ورزشی 
هست کمک بگیرد. همراهی شما عزیزان و 
بزرگواران ان شاالله یک شهر خوب و پویا را 

داشته باشیم. 
رئیس شورای اسلامی شهر پاکدشت در پایان 
گفت  :  بحث رویکرد نظم و انضباط را در 
امور شهری از ساخت و ساز گرفته تا ساختار 
می شود  باعث  که  چیزی  آن  همه  اداری 
مدنظر  باشیم  داشته  را  خوب  شهر  یک 
داشته باشد. طرح ها و برنامه هایی که دارد 
استفاده  خواهد کرد.  دنبال  را  این  طبیعتا 
این  در  کمااینکه  مختلف  ظرفیت های  از 
ایام هم نشان داده استفاده از ظرفیت های 

مختلفی که در شهرمان هست از نخبگانمان 
از مردم  در جلسات شورا.  از مسئولینمان 
اینها  طبیعتا  عزیزمان.  جوانان  عزیزمان. 
مدنظر هست و شورا مدنظر دارد استفاده 
شهردار  را  رویکرد  همین  اینکه  کما  کند 
محترم هم دنبال خواهد کرد. ان شاالله که 
اجرایی  و کار  می گذارد  ایشان  که  توانی  با 
که ایشان خواهد داشت هم ساختار سالمی 
را ما خواهیم داشت هم کارهای عمران و 
آبادانی و آن وظایفی که بر عهده شهرداری 
هست به نحو احسن انجام شود و آن مردم 
آن اعتمادی که به رویکرد جهادی کردند را 
ثمره اش را بچشند. من مجددا از همه شما 
بزرگواران و از حضور گرم و صمیمانه شما در 

این جلسه تشکر می کنم

امور  هماهنگی  معاونت  چراغعلی  عبالرضا 
معرفی  برای  که  تهران  استانداری  عمرانی 
شهردار جدید شهر پاکدشت به این شهرستان 
سفر کرده بود و در سالن آمفی تئاتر ساختمان 
می  سخن  پاکدشت  شهر  اسلامی  شورای 
گفت ، چنین بیان داشت :  الحمدالله رب 
العالمین والعاقبه للمتقین. بدوا عرض سلام 
و درود دارم به پیشگاه رهبر عزیز انقلاب و 
ادای احترام دارم به پیشگاه شهدای ۸سال 
همه  حرم.  مدافع  شهدای  مقدس.  دفاع 
عزیزانی که در راه پاسداری از وطن جانفشانی 
این شهرستان  از ۵۰۰ شهید  بیش  کردند. 
ان  هستند.  کشور  در  درخشانی  نگین  که 
فرمایند  عنایت  توفیق  ما  به  خداوند  شاالله 
بنده  سلام  باشیم.  این عزیزان  قدردان  که 
استاندار محترم را خدمت همه عزیزان ابلاغ 
می کنم که با هماهنگی امروز خدمت عزیزان 
رسیدم که تصمیم وزیر محترم کشور را مبنی 
بر انتصاب شهردار عزیز و صاحب برنامه و تازه 
نفس در شهر پاکدشت به عزیزان ابلاغ کنم. 
بنده  جادارد از امام جمعه عزیز که به دلیل 
احترام به وقت نماز وقت خودشان را گذشتند  
من هم قول می دهم به احترام شما عزیزان 
فرمایشات  کنم.  نماز کوتاه صحبت  وقت  و 
فرماندار عزیزمان ریاست محترم شورا و سایر 
عزیزان که نقطه نظراتی بود را شنیدیم. بنده 

به اختصار عرض کنم که شرایط عمومی کشور 
بسیار  در شهر  مدیریتی  و  اقتصادی  شرایط 
آمارها  عزیزان.  بسیار شرایط سختی هست 
گواه اینست که حتی ما در ۸سال دفاع مقدس 

در چنین محاصره سخت اقتصادی نبودیم. 
امروز   : افزود  تهران  استانداری  معاون 
دولتمردان ما شرایط بسیار سختی را در اداره 
دارند.  اقتصادی  حوزه  در  خصوص  به  امور 
خیمه  آمریکا  سرکردگی  به  جهانی  استکبار 
زدند بر سر سیاست ها و برنامه های جمهوری 
اسلامی. برای پایداری شعار نه شرقی نه غربی 
به هر ترتیبی است می خواهند ایران را به زانو 
دربیاورند که شهدای ما گواه این هستند که 
باید این خواب را با خودشان به گور ببرند. در 
این شرایط سخت بیش از همه نیاز به همدلی 
وفاق و یکرنگی و یکسویی برای پیشبرد اهداف 
نظام مقدس جمهوری اسلامی است. امروز 
وقت صف بندی و خط کشی بین این جریان 
به  خدمتگزاری  امروز  نیست.  جریان  آن  و 
مردم مرز نمی شناسد. رییس جمهور محترم 
هم در نشست ها  وجلسات و کار شبانه روزی 
که در همین ایام کوتاه داشتند همواره به این 

موضوع تاکید دارند. 
از شورای  تقاضایم  :من  داد  ادامه  چراغعلی 
و  ما  محترم  شهردار  هست  این  محترم 
نخبگان عزیز در پاکدشت ان هست که امروز 

قسم شویم  عزیز هم  پیشگاه شهدای  در  را 
برای خدمت به مردم عزیز. و من به اختصار 
شهردار  جناب  شورا  محترم  اعضای  بگویم 
محترم کار یومیه و روزمره من و شما باشیم یا 
نباشیم انجام خواهد شد. تصمیم بگیریم برای 
اقدامات ماندگار در جمهوری اسلامی. تصمیم 
بگیریم برای اقدامات ابدی و ازلی که ان شاالله 
ماندگار شود برای سده آینده برای نسل آینده. 
جلسه  از  قبل  را  مختلفی  موضوعات  من 
خدمت ریاست محترم شورا خدمت شهردار 
اجمال  به  صحبت  معاونینشان  و  محترم 
داشتم. در حوصله جلسه نیست. آقای شهردار 
برای آن سایت کوره پزخانه ها بایستی برنامه 
داشته باشید. حتما بایستی بحث گل و گیاه 

که امروز برای این منطقه برند هست تبلورش 
را در کشور ببینیم. پاکدشت بایستی تبدیل 
شود به پایگاهی برای توجهات اقتصادی در 
این بخش که ان شاالله منشا تحولات عمرانی 

هم خواهد شد. 
شهرداری  تاریخچه  من   : داشت  بیان  وی 
بروید  نشانه  الان  از  دیدم  می کردم  نگاه  را 
را  شهرداری  تاسیس  سالگشت  چهلمین 
جشن توسعه و جشن امید را در پروژه های 
مختلف برای مردم برنامه ریزی کنید. در این 
فرصت شورا می تواند در تشکیل کمیته های 
قول  امروز  هم  ومن  کند  کمک  کاری 
مدیریت  خدمت  در  که  چیزی  آن  می دهم 
اغراق  بدون  باشید  مطمین  هست  استان 
شما  خدمت  در  روز  شبانه  می کنم  عرض 
آهنگ  بتوانیم  شاالله  ان  که  بود  خواهیم 
توسعه رونق و آبادانی را در این شهر بیش از 
گذشته داشته باشد. همکاران درشهرداری 
لوکوموتیو  و  کنند.  خدمت  باید  کمربسته 
بایستی  هستند  شورا  و  شهردار  که  حرکت 
محترم  اعضای  با  کنند  گذاری  سیاست 
برنامه  شهرداری  در  مختلف  کمیته های 
داشته  معاونت ها  در  را  مختلف  ریزی های 
هزاره  در  گرامی  سروران  و  عزیزان  باشند. 
خدماتی  سازمان  یک  از  شهرداری ها  سوم 
و  فرهنگی  نهاد  یک  به  تبدیل  عمرانی  و 

اجتماعی شدند. 
وی در پایان اظهار داشت :  آرزوی سلامتی 
این  ما  به  شاالله خداوند  ان  دارم  توفیق  و 
توفیق را عنایت بفرمایند در پیشگاه شهدای 
شهدای  از  تعدادی  مبارک  تمثال  عزیز که 
عزیز مدافع حرم کلیپ زیبا و خاطره انگیزی 
که واقعا سوز دل همه ما بود را دیدیم. امروز 
مردم  به  خدمت  برای  می شویم  همقسم 
عزیز. و آرزوی توفیق و سلامتی دارم برای 
همه خدمتگزاران به نظام مقدس جمهوری 
اسلامی. ان شاالله با کمک فرماندار محترم 
که  پرتلاش  و  عزیز  نماینده  سختکوش.  و 
اعضای  و  ایشان  ندارد  روز  شبانه  واقعا 
محترم شورا و همه عزیزان و نخبگان آهنگ 
توسعه و آبادانی و رونق و اقدامات پایدار در 
شهر پاکدشت بیش از گذشته همه ما شاهد 

باشیم. 
در پایان با حضور چراغعی معاونت عمرانی 
استانداری تهران ،  فرهاد بشیری نماینده 
، مهدی یوسفی جمارانی فرماندار ، لزومی 
 ، پاسداران  سپاه  فرمانده   ، جمعه  امام 
فرمانده نیروی انتظامی پاکدشت  ، و دیگر 
از  تقدیر  لوح  با  استانی  و  محلی  مسئولین 
پاکدشت  سابق  شهردار  تاجیک  محسن 
حمیدرضا  وزیر کشور  حکم  با  و  شد  تقدیر 

شیخ ویسی شهردار جدید منصوب شد .

محمد نجفی رئیس شورای شهر پاکدشت گفت : 

شورای اسلامی شهر یک نگاه و رویکرد جهادی و عالمانه را سرلوحه کار خودش می داند

عبدالرضا چراغعلی ، معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری تهران : 

امروز وقت صف بندی و خط کشی بین این جریان و آن جریان نیست

از سن بیست  هر فردی چه زن وچه مرد 
خود  های   دندون  آخرین  بعد  به  سالگی 
را در می آورد  که به آن دندون  عقل می 
گویند . بدترین خاطره ای که هر فرد هم 
دارد از همین دندون ها است . دیر در می 
آید زود خراب می شود . بیرون زدن از زیر 
پوست قطور شده لثه از یک طرف و به همان 
اندازه  درد ش ، که خدا نصیب هیچ کس 
نکند و هنگام پوسیدگی آن و رفتن به دکتر 
یا کشیدن  آوردن  بیرون  و  پزشکی  دندون 

افتاد که  برام  بد  اتفاق  این   . با جراحی  آن 
اولین دندون   . بود  خاطره ای وحشتناک 
با کمی تاخیر  عقلم که دردش شروع شد 
رفتم مطب دکتر که یه خانم خوش اخلاق و 
خوش برخورد  بود . جای شما خالی وقتی 
که آمپولها را زد بعد نیم ساعت دکتر شروع 
عاج  متاسفانه  که  کرد  دندون  به کشیدن 
تلاش  دکتر  خانم  وهرچه  شکست  دندون 
را بکشد . ساعت نه  کرد نتونست دندون 
شب یه کاغذ به دستم داد و گفت برو پیش 

فلان  دکتر در  مطبش . با دهان خونی ودرد 
بی سابقه ی دندون راهی مطب شدم . آنقدر 
شلوغ بود که نگو و نپرس . کاغذ را به منشی 
دکتر دادم وبرد پیش آقای دکتر گفت باید 
صبر کنی آخرین نفر معاینت کنم . با همان 
درد نشستم . ساعت ده و نیم شب نوبتم 
شد . دکتر معاینه کرد دوباره عکس گرفت . 
دکتر شروع کرد به کشیدن ، هر چه تلاش 
می کرد دندون از جاش هیچ حرکتی نمی 
کرد . دکتر عین فیلم های کارتونی و کمدی 

هرچی ابزار و ادوات پزشکی قدیم و جدید را 
داشت بیرون آورد و روی دندون من امتحان 
کرد . دندون آخ نگفت که نگفت . این راهم 
بگم که دکتر هیکلی و تنومند بود و هربار که 
تلاش می کرد تا دندون را بیرون بکش انگار 
فک من می خواست از جا در بیاید . یک 
ونیم ساعت این کار ادامه داشت دکتر خیس 
آب شده بود  واگر ده دقیقه دیگه ادامه می 
داد من از هوش می رفتم  . بعد این مدت 
دکتر توانست دندون را بشکنه و خورد کند 

در  تکه  وتکه 
دهان   . آورد 
پر خون ، فکی 
از  مرز  تا  که 
درآمدن  جا 

پیش رفت و استرسی که برایم باقی ماند . 
اینم دندون عقلی بود که کشیده شد با کلی 
افته  می  یادم  که  موقع  هر   . تلخ  خاطره  
موهای بدنم سیخ می شود . مراقب سلامتی 

مون باشیم قدر آن را بدانیم .

بهروز مشتاقدندون می خوام نه عقلش



ورامین – آبرومند : بر اساس  شنیده ها  و یک 
سری تحقیقات و بررسی های بعمل آمده به خبر 
سیلی خوردن استاندار جدید که بازخورد زیادی در 
فضای مجازی داشت پرداختیم که در نتیجه به آن 
واقعیت می رسیم که این سیلی نتیجه درگیری 
های گذشته بوده و اینکه فردی که سیلی زده از 
محبوبیت بیشتری برخوردار بوده از دو نگاه به آن 
می پردازیم : اول آنکه در هر زمان که زیر دستی بر 

صاحب منصبی سیلی بزند لزوما 
قبلا بین این دو نفر سیلی زده و سیلی خورده 
درگیری ها ی لفظی ، ناموسی ، اجتماعی و تحقیر 
دوم  و  بوده   است  زده   سیلی  که  فردی  شدن 
اینکه محبوبیت بر اثر نا رضایتی های اجتماعی ، 
مخالفت با دولت و دولتی ها ، فشار های عصبی از 
آنچه که غیر واقعیت دارد و ان را به واقعی نشان می 
دهند باعث می شود که فردی در اذعان عمومی 
به فرد دیگری سیلی بزند و در این شنیده ها و 
گفتمان های مجالس عام و خاص به آن نتیجه 

رسیدیم که سیلی استاندار تبریز بر اساس آنچه که 
در ذیل می خوانید بوده است . 

رزمندگان خوش  از  سابقا  که  دوستان  از طریق 
نام لشکر عاشورا  بودند از علت اصلی این سیلی 
که امروز سرهنگ ایوب علیزاده بر گوش سرتیپ 
عابدین خرم استاندار جدید وفرمانده سابق سپاه 
عاشورای تبریز نواخت اطلاع یافتیم تا حدودی 
که مسئله ساز نباشد ودست آویزنشود، باطلاع 

می رسد: 
بخش  دو  به  تبریز  شهرستان  در  عاشورا  سپاه 
غربی و شرقی تقسیم شده است که بخشی غربی 
که شامل غرب شهرتبریز هست سپاه مقاومت  
امامت نام گرفته و بخش شرقی آن که شرق تبریز 
راپوشش می دهد سپاه مقاومت  ولایت نامیده 

می شود، 
شهید  فرزند  که  علیزاده  ایوب  دوم  سرهنگ 
علیزاده از جانبازان ۷۰ درصد اعصاب و روان نیمه 
اول دهه6۰ لشکر عاشورا  بوده است از رزمندگان 

خوش نام لشکر عاشورا و از همدوره های بزرگان 
لشکر عاشورا در دفاع مقدس جنوب بوده و در 
اثر صدمات فراوان به درجه جانبازی نائل وپس 
ازسالها مرارت جراحت های فراوان شهید  میشود 
و بین رزمندگان جبهه و بسیجیان لشکر عاشورا 
خوش نام وقابل احترام بوده است و فرزندشان  
از حضور خرم  قبل  علیزاده  ایوب  سرهنگ دوم 
بر صدر سپاه عاشورای تبریز  ،که ۳ سال پیش 
از سپاه سیدالشهدای ارومیه به فرماندهی سپاه 
عاشورای تبریز ارتقا میابد، باعنوان فرمانده سپاه 
تا  تبریزخدمت می کرده است  امامت   مقاومت 
اینکه ظاهرا یکسال ونیم یا ۲ سال پیش سرتیپ 
عابدین خرم فرمانده سپاه عاشورا با بی احترامی 
فرماندهی   از  را  علیزاده  ایوب   ۲ سرهنگ  تمام 
نیروی سپاه مقاومت امامت تبریز عزل  و بجای 
او یک نیروی تازه استخدام شده بادرجه  ستوانی 
را منصوب میکند و درجلسه معارفه فرمانده جدید 
سپاه مقاومت امامت تبریز سرتیپ عابدین خرم 

زیر  و  پرسنل  پیش  را  علیزاده  ایوب  سرهنگ ۲ 
دستانش بشدت تحقیر  و باادبیات خارج از شئون  
به او توهین میکند تا جایی که پرسنل سپاه امامت 
اعتراض  خرم  به  علیزاده  سرهنگ  از  دفاع  در 
سرهنگ  ومعارفه  تودیع  جلسه  وآخر  میکنند 
علیزاده جلو همه پرسنل اش و جمع حاضرخطاب 
بخاطر  خرم  جناب  میگوید  خرم  عابدین  به 
رفتارهای زشت  امروزت با من وتحقیرهایت و... از 
من سیلی تاریخی طلبت باشد حتما سیلی محکم 

از من خواهی خورد و جلسه تمام میشود
تا اینکه خرم بعنوان استاندار انتصاب میشود و  روز 
تودیع هم اعلام عمومی می شود، وبالاخره تودیع  
خرم  ومعارفه  سابق  استاندار  پورمحمدی  آقای 
استاندار جدید روز شنبه اول آبان در تبریز برگزار 
میشود ، چند روز قبل از مراسم  سرهنگ علیزاده 
به عابدین خرم پیامک میزند که جناب خرم سیلی 
که بشما وعده داده بودم وقت زدنش فرا رسیده 

است، آماده باشید، 

روز  در  اینکه  تا  نمیگیرند  را جدی  این مسئله   
معارفه  سرهنگ ایوب علیزاده  با رفتار حساب 
شده در جلسه حضور پیدا میکند آقای علیزاده در 
بین نیروهای سپاه عاشورا شناخته شده ومحبوب 
است، بعداز عزل از سپاه مقاومت امامت هم در 
بکاربوده،  مشغول  عاشورا  سپاه  ستاد  کارگزینی 
امروز هم ظاهرا حفاظت جلسه با بخشی از سپاه 
عاشورا بوده است و از طرفی برادر این سرهنگ 
علیزاده از رده های بالای ...هست بدون ممانعت  
روی سن میرود و سیلی تاریخی را که قولش را ۲ 
سال پیش به سرتیپ عابدین خرم  داده بود به 

گوش عابدین خرم مینوازد ....
بر گوش  ملت  شاپالاخ(  بااستعاره)  سیلی  این 
استبداددرتبریز تعبیر شده وهمه جا منتشر می 

شود.
ومهرورزی  مودت  خودش  وتعالی  خداوندتبارک 
این امت  پیامبررحمت  را احیافرمایند،ان شاء الله

پشت همه سیلی ها یک واقعیتی نهفته است
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طاهر طاهری رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی ورامین: 

شخصیت اجتماعی مردم یک جامعه 
در فرهنگ عمومی آن است 

ارشاد  و  اداره فرهنگ  روابط عمومی  به گزارش   : آبرومند  ورامین – 
اسلامی شهرستان ورامین ؛طاهر طاهری در ۱4 آبان سالروز تاسیس 
شورای فرهنگ عمومی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه 
ورامین  با بیان اینکه امروز روز فرهنگ عمومی است و حضرت امام 
خمینی  )ره( می فرماید آنچه که ملت ها را می سازد فرهنگ صحیح 
است، گفت: شخصیت اجتماعی مردم یک جامعه در فرهنگ عمومی 

آن است.
انسان  طاهری اظهار داشت: زیرساخت همه تغییرها و تحول ها در 
فرهنگ است و از آغاز پیدایش تمدن آن بخش از تمدن ها ماندگاری 

داشتند که فرهنگ غنی تری داشتند .
دبیر شورای فرهنگ عمومی شهرستان ورامین عنوان داشت : فرهنگ 
عمومی به معنای فرهنگ غالب و گسترده ای است که در میان عموم 
جلوه های  ارزشها،  عقاید،   از  حوزه ای  و  دارد  رسوخ  و  رواج  جامعه 
احساسی و هنجارهاست که اجبار اجتماعی غیر رسمی از آن حمایت 
می کند و فراتر از گروهها و اقشار خاص در کلیت جامعه مورد قبول است.

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان ورامین در ادامه افزود: 
: اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی ، یک دستگاه فرهنگی هنری بوده که 
ساماندهی هنرمندان از حمایت تا تولید و همچنین ارائه مجوزهای 
فرهنگی هنری در قالب آموزشگاه و مؤسسات و برپایی نمایشگاه ها 
و ورکشاپ های تخصصی فرهنگی هنری و ایجاد و برنامه ریزی برای 
ادبی،  قبیل  از  فرهنگی هنری  انجمن های  در  عضویت علاقه مندان 
از   ... نمایشی، خوشنویسی و موسیقی  هنرهای تجسمی، هنرهای 

وظایف این اداره است.
طاهری اضافه کرد: همچنین ارائه مجوزهای صنوف فرهنگی و  هنری 
از قبیل ، چاپخانه های دیجیتال، چاپخانه های افست، مجوز مشاغل 
خانگی، دفاتر کانون های آگهی و تبلیغاتی، دفتر نمایندگی روزنامه ها 
و نشریات سراسری و محلی، کیوسک های مطبوعاتی، آموزشگاه های 
هنری، ، انتشارات و... از جمله خدماتی است که توسط این اداره برای 

مراجعان و مردم ارائه می شود.
طاهری نیز به  الکترونیکی شدن صدور نامگذاری واحد های صنفی اشاره 
کرد و گفت: وضعیت نامگذاری واحد های صنفی  آشفته است و باید 
دستگاه های نظارتی ، اصناف و اتحادیه صنوف قبل از صدور مجوز برای 
متقاضیان با معرفی سامانه سر درب  اصناف  به آنها درخواست تاییدیه 
طرح و نام واحد صنفی از این سامانه را داشته باشند تا از نام های غیر 

بیگانه  استفاده نکنند. 

حسین توکلی کجانی معاون استاندار تهران

 ۱۰ هزار شغل از ابتدای سال در شهرستان 
ری ایجاد شده  است 

ری – آبرومند :  فرماندار ویژه شهرستان 
شعار  تحقق  راستای  در  گفت:  ری 
امسال  ) تولید ، پشتیبانی ها و مانع 
از  شغلی  فرصت  هزار   ۱۰ زدایی ها(، 
این  در  تاکنون  جاری  سال  ابتدای 

شهرستان ایجاد شده است. 
فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
توکلی  حسین  ری،  شهرستان  ویژه 
کجانی معاون استاندار تهران و فرماندار 
ویژه شهرستان ری در نشست شورای 
داشت:  اظهار  ری  شهرستان  اداری 
تحقق شعار »تولید، پشتیبانی ها، مانع 

زدایی ها« در اولویت کاری همه دستگاه های شهرستان بوده و با تغییر 
دولت نیز این هدف بیش از پیش دنبال شد به نحوی که از ابتدای 
سال جاری تاکنون تعهد اشتغال شهرستان به میزان ۱۴۰ درصد صورت 

گرفته است. 
معاون استاندار تهران خاطرنشان کرد: یکی از اهداف دولت سیزدهم 
خدمت بی منت به مردم است و در شهرستان ری نیز عمده مسئولان 

بدنبال خدمت صادقانه به مردم قبله تهران هستند.
وی افزود: با حمایت ارزشمند ائمه جمعه، نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی، فرماندهان نظامی و انتظامی، دستگاه های اجرایی و همراهی 
مردم، توفیق کسب عنوان برتر کشوری برای شهرستان ری حاصل شد.

این مسئول اعلام کرد: تاکنون یک میلیون و ۲۰۰ هزار دز واکسن کرونا 
در شهرستان ری تزریق شده که این آمار بیشتر از ساکنان شهرستان و 

به خاطر وجود مراکز واکسیناسیون شبانه روزی در این شهرری است.
توکلی با تاکید بر رعایت شیوه نامه های بهداشتی برای ریشه کنی و 
کنترل ویروس کرونا تاکید کرد: خوشبختانه همه مسئولان، نهادها 
و دستگاههای اجرایی این شهرستان ری همراهی لازم را در راستای 

اجرای طرح حاج قاسم سلیمانی مدنظر قرار دادند.
فرماندار ویژه شهرستان ری با اشاره به ابلاغ بندهای ۱۲ گانه پیشگیری 
و مبارزه با فساد، اضافه کرد: شایسته است شوراهای اسلامی شهر و 
روستا و مدیریت شهری حتما براساس قانون عمل کنند تا آسیبی به 

این نهاد نوپا وارد نشود.
به گفته وی ایجاد صندوق حمایت از ورزشکاران با توجه به ظرفیت های 
اقتصادی شهرستان، احداث خانه کشتی، نامگذاری خیابانها و معابر به 
نام شهدا براساس فرامین رهبر معظم انقلاب و میزبانی ستاد جاماندگان 
اربعین حسینی در ری از مصوبات این شهرستان و درحال پیگیری است.

و  صنایع  از  کدام  هیچ  در  مازت  سوخت  شد:  یادآور  مسئول  این 
نیروگاههای شهرستان ری استفاده نمی شود و ممنوع است، بنابراین 
اداره حفاظت محیط زیست باید نظارت داشته باشد تا به مردم آسیبی 

وارد نشود.

اخبار
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مسعودامامی یگانه فرماندار اردبیل :

خدمات دهی در تالارها
 با دریافت کارت واکسن امکان

 پذیر است
روند  بررسی  و  و  تالارها  از  بازدید  در  اردبیل  فرماندار   : ابرومند  اردیبل 

واکسیناسیون کارمندان دستگاه های اجرایی اظهار داشت : تاکنون به  ۸۶ درصد جمعیت شهرستان 
اردبیل  واکسن دز اول تزریق شده  و حدود ۷۰ هزار نفر افراد بالای ۱۲ سال هنوز در شهرستان اردبیل 
واکسن کرونا دریافت نکرده اند که تقاضاداریم در اولین فرصت این افراد برای قطع زنجیره ویروس کرونا 

نسبت به تزریق واکسن  اقدام کنند.
مسعودامامی یگانه گفت: بیش از ۹۵ درصد کارکنان دستگاه اجرایی در شهرستان اردبیل واکسن کرونا 

تزریق نموده اند که امروز روند تزریق واکسن کارمندان به صورت میدانی بررسی و ارزیابی شد.
وی گفت : فعالیت تالارها در شهرستان اردبیل با ظرفیت ۵۰ درصد و با دریافت کارت واکسن کرونا از 

میهمانان انجام خواهد شد.

فرماندار  قم : 

محرومیت زدایی در شهر قم و روستاها با 
اعتبار بیش از۱۴۰میلیاردتومان

قم- آبرومند :  فرماندار شهرستان قم با بیان اینکه محرومیت زدایی یکی از فعالیت های 
اولویت دار مسئولان در استان است، گفت: این مهم با اعتباری بالغ بر ۱۴۴ میلیارد و ۷۴۷ 

میلیون تومان هزینه صورت گرفته است.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری :مرتضی حیدری در برنامه گفتگوی خبری صدا وسیمای مرکز قم  با بیان اینکه استان 
قم حدود یک میلیون و سیصد نفر جمعیت دارد، گفت: تقریباً همین جمعیت در برخی استان های دیگر با ۷ فرمانداری اداره 

می شود و تک شهرستانی بودن قم اجحاف در حق مردم این شهر بود.
فرماندار شهرستان قم با اشاره به اینکه به علت تک شهرستان بودن، تخصیص بودجه برای استان بسیار سخت بود و موفق به 
افزودن شهر اطراف استان هم نبودیم، افزود: نهایتاً در جلسه های مختلف در معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری و 

با تدبیر استاندار تصمیم به وجود آوردن دو شهرستان جدید جعفر آباد و کهک شدیم.
وی با تاکید بر اینکه در تلاش هستیم تا شهرستان چهارم را نیز به وجود بیاوریم، ادامه داد: توجه به امر محرومین یکی از وظایف 

اصلی ماست و قطعاً این مهم با جدیت در دولت آینده نیز پیگیری خواهد شد.

دلیل  به  فروش  آگهی  بالا،  عنوان   
مهاجرت است که فقط در سایت دیوار 
۳هزار بار در یک سال گذشته منتشر شده 
است. این در حالی هست که به گزارش 
تجارت نیوز، در میان ۱۹۵ کشور پناهنده 
ایران رتبه ۱۴ را دارد. رتبه ای  فرست، 
که با قرار گرفتن در کنار کشورهای جنگ 
یمن  عراق،  افغانستان،  چون،  ای  زده 

و... بسیار قابل تامل است.
  منابع رسمی از مهاجرت سه میلیون و 
۱۰۰ هزار ایرانی از انقلاب تا امروز حکایت 
دارند که این روند در سال های گذشته، 
و  تحصیلکرده  قشر  جانب  از  مخصوصا 

است.  گرفته  زیادی  شتاب  متخصص 
فقط در گزارش از نیروهای نخبه، ۹۰۰ 
استاد دانشگاه در یک ساله گذشته و ۳ 
هزار پزشک در ده ماهه گذشته از ایران 
رئیس  که  طوری  اند.  کرده  مهاجرت 
مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون 
با نگارش نامه ای خطاب به رهبری، از 
خطر جبران ناپذیر خروج نیروهای نخبه 

و پزشکی از کشور، هشدار داده اند.
و  مشی  بر  اصرار  ها  سال  سویی  از   
ایدئولوژی نظام و متعاقب آن دمیدن بر 
تقابل و دشمنی با غرب، نه تنها یکطرفه 
باعث از دست رفتن صدها میلیارد دلار 

کشورمان  های  ثروت  و  ها  فرصت  از 
با گسیل کردن سرمایه  بلکه  ایم،  شده 
باعث  غرب،  به  کشور  های  نخبه  و  ها 
اقتصادی  ارتقای قدرت  سود هنگفت و 
با  اینکه  تامل تر  قابل  ایم.  شده  ها  آن 
برجسته شدن  و  امروز  نمایش وضعیت 
و  نخبگان  فرار  در  آن  نمود  که  ناتوانی 
برعکس  شده،  متجلی  تحصیل کردگان 
دیگر  کشورهای  برای  ایم  شده  الگویی 
که به جای تقابل با غرب، راه مسالمت و 

تعامل را در پیش گیرند!
رشد  که  است  سالی  چند  انتها،  در 
جمعیت کشور سیر نزولی به خود گرفته 

است. این باعث ایجاد نگرانی و دغدغه 
آن  هایی در حاکمیت گشته و متعاقب 
شده  باعث  را  تصمیماتی  و  ها  واکنش 
تصمیمات،  این  میان  در  منتها  است. 
همچنان هیچ اقدام موثری برای ایجاد 
انگیزه ماندن و جذب نخبگان و جوانان 
که  ای  گونه  به  پذیرد.  نمی  صورت 
همچنان برای مهاجرت، گاهی با بدترین 
آوارگان جنگی کشورهای  شرایط، چون 
دیگر، دل به کوهستان و دریا می زنند 
های  کمپ  شرایط  و  تحقیر  بدترین  و 
کشورهای دیگر را به منظور  ایجاد یک 

زندگی ساده به جان می خرند.

این  با  حال   
آیا  اوصاف 
یسته  شا
اگر  نیست، 
ای  دغدغه 

برای فردا هست، با اصلاحات گسترده، 
انگیزه ماندن و به کارگیری این سرمایه 
ها و نخبگان عملی شود! تا با ماندن و 
و  حفظ  نخبگی  ژن  تنها  نه  ساختن، 
سرمایه عظیم صرف شده از تباهی نجات 
یابد، بلکه از روند کاهش رشد جمعیت 
نیز جلوگیری به عمل آید؟ البته که این 

نیاز به تصمیمی بزرگ دارد...

جلسات شوراهای شهر می بایست با حضور 
 ۱۵ ماده  با  مطابق  زیرا  شود  برگزار  مردم 
برای   ۱۳۸۲ سال  ؛مصوب  شوراها  قانون 
اعضای  سوم  دو  جلسات،  بودن  غیرعلنی 
حاضر در جلسه باید رای به غیرعلنی بودن 

آن بدهند. 
از منطوق ماده ۱5 این قانون چنین مفهومی 
بر می آید که اولا اصل بر علنی بودن جلسات 
است و غیرعلنی بودن تخصیصی است که بر 
این اصل وارد آمده و طبق آن غیرعلنی بودن 

زمان  در  و  معدود  موارد  در  فقط  جلسات 
های خاص است. ثانیا آنچه از علنی بودن 
به ذهن متبادر می شود این است که این 
کلمه در برگیرنده تمامی افراد است و شامل 
قشر یا فرد خاص نمی شود. ثالثا این قانون 
برای اعضای شورا لازم الاجرا و لازم الاتباع 
می باشد زیرا جز وظایف آورده شده است و 
تحقق آن طبق قانون امری الزام آور است 
و برگزاری جلسات علنی لطف تلقی نخواهد 

شد.

حضور شهروندان و خبرنگاران در جلسات 
فرصتی  بلکه  نیست  تهدید  تنها  نه  شورا، 
برای شورا است چرا که حضور افکار عمومی 
در جلسات شورای شهر ، باعث می شود تا 
اعضای شورا با دقت بیشتری تصمیم بگیرند 
و همه تصمیمات و مصوبات شورا به صورت 

شفاف منعکس گردد.
بوده  نهادهایی هستند که مردمی  شوراها 
و خود مردم در انتخابات، اعضای شورا را 
انتخاب کرده اند بنابراین حق دارند عملکرد 

شورا را نقد کنند.موضوع دیگر در این زمینه 
شهر  شورای  نقد  شرایط  کردن  فراهم   ،
توسط مردم و خبرنگاران است که اعضای 
شورا وظیفه دارند انتقادها را بشنوند و به آن 
ها عمل کنند؛ در واقع باید شرایطی فراهم 
بشود که مردم و خبرنگاران جرات نقد کردن 

شورا را داشته باشند.
انتخاب  اولویت دار من جمله:  موضوعات 
مورد  در  یا سرپرست، مصوبات  و  شهردار 
محلات، مصوبات فرهنگی و نیز مصوباتی 

و  شهر  به  که 
ارتباط  مردم 
دارد نمی تواند 
و  غیرعلنی 
حضور  بدون 

رکن  مردم  شود.  برگزار  وخبرنگاران  مردم 
بعدی  رکن  مطبوعات  و  ها  رسانه  و  اول 
بدانند  آنان حق دارند  دموکراسی هستند؛ 
در شورایی که برآمده از خودشان است چه 

می گذرد.

تعاملات  انواع  اتفاقات،  مهم  مرکز  شهرها 
فرهنگی،  سیاسی،  اقتصادی،  مناسبات  و 
اجتماعی و کالبدی بوده و مدیریت شهری  در 
راس آن شهرداریها در فرایند تحول و توسعه 
شهری نه فقط در ابعاد اقتصادی و عمرانی 
آن نقش و جایگاه ویژه ای دارند بلکه باید با 
تغییر و تحولات پرشتاب اجتماعی، فرهنگی 
برای  شهرنشینی،  جمعیت  گسترش  و 
تمهیدات  فزاینده  مطالبات  به  پاسخگویی 
لازم را فراهم آورند.دریک شهر همواره خرده 
فرهنگ هایی وجود دارد که حاصل برآیند تاثیر 
این خرده فرهنگ ها بر همدیگر، فرهنگ عامه 
را بوجودمی آورد،هرقدر که خرده فرهنگ های 
مثبت جامعه  شهری بیشتر باشد، آن شهر 
از غنای فرهنگی و ظرفیت مشارکت پذیری 

بیشتری برخوردار خواهد بود. 
افزایش روز افزون جمعیت شهر پاکدشت  و 
رشد سریع شهرنشینی، به همراه مهاجرت 
پاکدشت  به  اطراف  و شهرهای  روستاها  از 

امکانات  و  خدمات  به  دستیابی  سبب  به 
بهتر، باعث تغییر و دگرگونی در فرهنگ و 
رفتار شهروندان شده  است که امروزه یکی 
از کارآمدترین ساز و کارهای مدیریت شهری 
برای رسیدن به مناسبات اجتماعی مطلوب 
فرهنگ  ارتقای  برای  ریزی  برنامه  و  توجه 
شهرنشینی در بین شهروندان است.آموزش 
ارتقای  برای  توانمندی سازی شهروندان  و 
دانش، تقویت مهارت ها، کسب عادت های 
رفتارهای  بُروز  و   اجتماعی  زندگی  صحیح 
مطلوب شهروندی به ویژه در راه بهره گیری 
مناسب از امکانات شهری از جمله ضرورت 
فرهنگ  توسعه  در  شهری  مدیریت  های 
شهرنشینی قلمداد میشود.باید توجه داشت 
مدیریت شهری ابزاری است که به وسیله آن 
می توان توسعه پایدار فرهنگی، اجتماعی و 
اقتصادی را به وجود آورد و در چنین فرایندی 
ها،  به خصوص شهرداری  مدیریت شهری 
می توانند به عنوان کارگزاران محلی به بهبود 

مناسبات اجتماعی شهروندان کمک کنند.
از نظر فرهنگی شهر خوب و مطلوب علاوه 
بر مدیریت شهری کارآمد نیازمند شهروندانی 
شهروندی  وظایف  حقوق  به  آشنا  و  آگاه 
است بنابراین مدیریت شهری باید برای آگاه 
سازی عمومی و ایجاد و ارتقای فرهنگ شهر 
نشینی، گسترش شهروند مداری و آموزش 
شهروندان در زمینه های مختلف، کارکرد و 
فعالیت فرهنگی داشته باشد. بنابراین با توجه 
به این امر مدیریت شهری می تواند با تعامل 
فرهنگی  تاثیرگذاردرامور  نهادهای  دیگر  با 
و اجتماعی و آموزشهای لازم در زمینه های 
فرهنگی به ارتقا مناسبات اجتماعی و فرهنگ 

شهرنشینی اقدام نماید.
به  مديريت شهري  پرداختن  و  توجه  بحث 
مسائل فرهنگي و اجتماعي از آن جهت داراي 
اهميت است كه در شرايط كنوني در شهرها 
خدمت رساني  مسائل  به  بعدي  يك  توجه 
با  مي توان  بلکه  است  نداده  جواب  نه تنها 

پرداختن به مسائل فرهنگي و اجتماعي ضمن 
انجام امور، بازده كارها را نيزافزايش داد. توجه 
به مسائل فرهنگي و اجتماعي در انجام وظايف 
افزايش  بر  دستگاه هاي خدمت رسان علاوه 
درازمدت  در  مي تواند  شهروندان  مشاركت 
بر  شده  تحميل  هزينه هاي  كاهش  سبب 
شهر شود و ازسوي ديگر مسائل فرهنگي و 
اجتماعي همچون تار وپود، تمامي حوزه هاي 
نظافت  و  ساز  و  ساخت  از  شهري  مسائل 
شهري گرفته تا ارتقاي زندگي شهرنشيني را 

در برمي گيرد.
ازآنجاييکه شهروندان سرمايه هاي اجتماعي 
به  همه جانبه  نگاه  مي آيند  حساب  به  شهر 
نياز و خواسته هاي شهروندان و پاسخگويي 
به نيازهاي آنان مي تواندزندگي شهرنشيني را 
در تمامي ابعاد ارتقا دهد لذا کالبد شکافی 
ضرورت مداخله و تاثیرگذاری مدیریت شهری 
در امور فرهنگی و اجتماعی و چگونگی اجرایی 
شدن آن، یکی از مسائل مهمی است که باید 

تحلیل  مورد 
بررسی  و 
گیرد. قرار 

ن  ا ند و شهر
شهر  ساکن 

فقط  ها  شهرداری  و  شهری  مدیریت  از 
و  کالبدی  عمرانی،  وضعیت  به  رسیدگی 
ندارند،  انتظار  را  اقتصادی و خدماتی شهر 
بلکه فراهم کردن زمینه حمایت اجتماعی، 
روابط شهروندی، ساماندهی امور اجتماعی 
و فرهنگی، فراهم کردن امنیت اجتماعی و 
روانی و نظایر این ها را می طلبند که برای 
اجتماعی  مناسبات  و  فرهنگ  به  رسیدن 
مطلوب در بین شهروندان و کم کردن هزینه 
های وارد شده به شهر، توجه به برنامه ریزی 
با  شهروندی  اخلاق  و  فرهنگ  ارتقا  جهت 
توجه به نیازهای جامعه و شهروندان توسط 
می  ضروری  و  لازم  امری  شهری  مدیران 

باشد.

فروش کلیه لوازم، به دلیل مهاجرت!

جلسات علنی شوراها بدون مردم یا با مردم؟!

نقشمدیریتشهریدرتوسعهفرهنگواخلاقشهروندی

 حسین علی اعلا 
جانباز و رزمنده هشت 
سال دفاع مقدس

 مسعود محمدحسینی 
دکتری حقوق 

علی اصغر مونسان
کارشناس ارشد
 برنامه ریزی شهری
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تجمع کشاورزان و مردم اصفهان
 در اعتراض به خشکی زاینده رود 

اصفهان – آبرومند : مردم و کشاورزان اصفهان با حضور در کنار پل خواجو دغدغه های 
خود در خصوص احیای دائمی زاینده رود را بیان کردند و از مسؤولان خواستند تا 

نسبت به مشکلات زاینده رود رسیدگی کنند.
از صبح روز جمعه ۱4۰۰/۸/۲۸ چندین هزار نفر از کشاورزان و مردم اصفهان  در 

بستر زاینده رود و کنار پل تاریخی خواجو تجمع کردند.
کشاورزان اصفهان که از روزهای گذشته با برپایی چادر در بستر خشک زاینده رود 
مطالبات خودشان در خصوص تعین تکلیف وضعیت کشت پاییزه را مطالبه می کردند

مردم اصفهان با در دست داشتن شعارنوشته هایی تنها مطالبه خود را زاینده رود 
عنوان کردند و نسبت به احیای زاینده رود، رفع مشکلات آلودگی و فرونشست تاکید 

کردند.
از  بهره برداری  برای  دشمنان  به  سوءاستفاده  اجازه  کردند  اعلام  اصفهانی ها 

مطالبات شان را نخواهند داد و صرفا مطالبه آن ها مسائل آب و کشاورزی است
در این تجمع کشاورزان خودشان میدان دار بودند تا کسی نتواند از مطالبات به حق 
آنها سوءاستفاده کند. از نکات قابل توجه در نظر گرفتن انتظامات برای مراسم و تقدیر 

از مردم برای حمایت از کشاورزان بود

تاکید سخنگوی وزارت خارجه بر پایبندی آمریکا 
به حقوق بین الملل در مذاکرات : 

تضمینمیخواهیم

 تهران – آبرومند: کمتر از ۱۰ روز دیگر برجام دوباره شاهد نشست طرفین 
همان  از  است  قرار  وین  مذاکرات  بود.  خواهد  خود  احیای  برای  توافق 
نقطه ای که متوقف شده بود، دوباره آغاز شود ولی از ایران تیمی متفاوت 
در آن شرکت می کند. دیگر خبری از آنان که برجام را به فرجام رساندند و 
موجبات توافق 6 قدرت جهانی با ایران بر سر برنامه هسته ای تهران را فراهم 
آوردند، خبری نیست. تیمی از ایران قرار است بر سر احیای برجام و لغو 
تحریم ها مذاکره کند که پیش از پذیرش مسئولیت، در زمره مخالفان توافق 

هسته ای قرار داشتند.
موضعشان اینبار اما زمین تا آسمان با آن روزها متفاوت است. از لزوم لغو 
تحریم ها می گویند و امکان سریع توافق میان ایران و آمریکا. یک سنگ 
است.  ایران  تضمین خواهی  هم  آن  دارد،  وجود  میان  این  در  اما  بزرگ 
جمهوری اسلامی که طعم خروج آمریکای ترامپ از برجام را چشیده، نگران 
دولت بعد از جو بایدن است. سعید خطیب زاده، سخنگوی وزارت امور 
خارجه آمریکا در تشریح این دغدغه و مطالبه تضمین تهران گفته است: »ما 
تضمین هایی می خواهیم که آمریکا مجددا حقوق بین الملل را به سخره نخواهد 
گرفت. ایالات متحده به شمول دولت فعلی آمریکا نشان داده که نمی تواند پای 
تضمین های خود بایستد و امضای رئیس جمهور آمریکا، آنچنان که ادعا می کنند 
قابل اتکا و ارزش نیست لذا طبیعی است که جمهوری اسلامی ایران و تیم مذاکره 
کننده بر اخذ تضمین های لازم تاکید داشته باشد. این ها البته مواردی است که 

در اتاق مذاکرات به صورت جزئی و عملیاتی مورد بحث قرار می گیرد.«
مخالفان پیشین توافق با آمریکا هم در تهران فعال شده اند اما اینبار از لزوم 
رفع تحریم ها آن هم به صورت یکجا می گویند. حاج علی اکبری، خطیب نماز 
جمعه تهران گفته است: »از مذاکره کنندگان هسته ای که برای مذاکرات ۸ آذر 
آماده می شوند و تا الان هم بسیجی وار جلو آمده اند، می خواهیم ذره ای در برابر 
زیاده خواهی اروپا و آمریکا کوتاه نیایند و به بهانه های کودکانه آژانس بین المللی 
انرژی اتمی توجه نکنند و با قدرت برخاسته از عقلانیت و صلابت در رفع کامل و 

یکپارچه تحریم ها اقدام کنند.«
 کشورهای اروپایی اما در این میان خط و نشان کشیدن برای تهران همزمان 
با آمریکا مشغول اند. ژان ایو لودریان، وزیر امور خارجه فرانسه یکی از این افراد 
است. او گفته: »اولین کاری که باید انجام دهیم این است که ببینیم مذاکرات از 
آنجایی که در ماه ژوئن با دولت پیشین ایران رها شده بودند، ازسرگرفته می شود 
یا نه. اگر این مذاکرات ساختگی باشد، برنامه جامع اقدام هسته ای را پوچ قلمداد 
خواهیم کرد.« آمریکا هم در حال تلاش است که حمایت روسیه و چین از روند 
مدنظر خود را جلب کند. این گزارشی است که رویترز منتشر کرده است. این 
خبرگزاری به نقل از دیپلمات های اروپایی نوشته است: »کشورهای اروپایی 
همکاری نزدیکی با دولت جدید آمریکا برای احیای برجام داشته اند و روسیه نیز 
حامی این روند بوده است اما چین با خرید نفت از ایران، اهرم فشار آمریکا را 
تضعیف کرده است. دیپلمات ها می گویند که یکی از راه های تحت فشار گذاشتن 
ایران برای بازگشت به پایبندی به توافق هسته ای و یا -اگر بازگشت به برجام 

امکان پذیر نباشد-
 حصول توافق جدید این است که چین و روسیه متقاعد شوند که این تهران است 

که مانع تراشی می کند و نه واشنگتن. 

درخشش نمایش  ۱8 سالگی از 
شهرستان قرچک در بیست و 

ششمین جشنواره تئاتر استان تهران

قرچک – آبرومند : کسب رتبه های برتر برای نمایش » ۱۸ سالگی » به 
کارگردانی علیرضا تاجیک از شهرستان قرچک در بیست و ششمین جشنواره 

تئاتر استان تهران
با انتحاب هیات داوران بیست و ششمین جشنواره تئاتر استان تهران، 
جایزه رتبه اول طراحی و ساخت دکور به امیر علی بدلی ،جایزه تقدیر ویژه از 
بازیگری مرد به امیر علی علیزاده و  جایزه تقدیر برای  طراحی لباس به بهنام 

دلیر  برای نمایش » ۱۸ سالگی » اهداء شد.

ورامین بزرگ

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان زنجان : 

خادمان، ناشران و مروجان کتاب در 
استان زنجان تقدیر می شوند 

زنجان – آبرومند : به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
زنجان، محمدربیع احمدخانی در دیدار با امام جمعه زنجان به مناسبت هفته کتاب 

اظهار کرد: از ۲4 آبان ماه تا یکم آذرماه به عنوان هفته کتاب نامگذاری شده است.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان زنجان با اشاره به اینکه اداره کل استان همزمان با سراسر کشور برنامه های 
متعددی به همین مناسبت پیش بینی کرده است، گفت امام جمعه زنجان همواره از برنامه های فرهنگی و هنری و 

شورای فرهنگ عمومی حمایت می کنند.
وی با بیان اینکه ۳۰ عنوان به مناسبت هفته کتاب در حال اجراست، گفت: غبارروبی مزار شهدا، اختتامیه کتاب 
سال استان و تجلیل از خادمان نشر از جمله این برنامه هاست که در این برنامه از خادمان ناشران و مروجان نشر در 

زنجان تجلیل خواهد شد.
احمدخانی خاطرنشان کرد: پویش استانی معرفی کتاب، معرفی کتاب های خوانده شده در دو دقیقه، توزیع و اهدای 
کتاب به مدارس مساجد و زندان ها و دستگاه هایی که دارای کتابخانه هستند برای این هفته پیش بینی شده است. 

مجتبی عبداللهی استاندار البرز :

زیباسازی شهرهای استان
 در دستور کار قرار گرفت

البرز – آبرومند : به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری البرز، مجتبی 
عبداللهی در بازدید از طرح های آبخیز داری و رودخانه کرج  ،موضوعاتی در خصوص زیرساخت 
های عمرانی در این بازدید مورد بررسی قرار گرفت، افزود: حوضچه های متعددی توسط آب منطقه ای البرز پیش بینی شده که 

اصلاح و مرمت و بازسازی آنها مد نظر قرار دارد.
وی ادامه داد: تکمیل رینگ شبکه آبرسانی استان در خصوص تامین آب شرب البرز و میزان اعتبارات و زمانی که نیاز دارد در 

دستور کار قرار گرفت.
عبداللهی گفت: با حضور شهرداران، فرمانداران و تعدادی از اعضای شورای اسلامی شهر کرج و فردیس نقاط تفرجگاهی کنار 

رودخانه مورد بازدید قرار گرفت و برای این منظور برنامه ریزی شد.
وی افزود: در کوتاه ترین زمان ممکن، پروژه های عمرانی با موضوع راه اندازی نقاط گردشگری و زیباسازی این منطقه در بالا و 

پایین آزادراه تهران_ کرج آغاز خواهد شد.
عبداللهی گفت: باید از ظرفیت های طبیعی استان برای جذب گردشگر و همچنین سرمایه گذاری در این راستا بهره برداری 

کنیم.
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دوران  از  بعد  ویسی  شیخ  حمیدرضا 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  در  طولانی 
ارشاد  اداره  رئیس  بعنوان  اسلامی 
اسلامی پاکدشت و معاون مدیر کل در 
اسلامی  شورای  انتخاب  با  قرآنی  امور 
کشور  وزیر  حکم  و  پاکدشت  شهر 

شهردار پاکدشت شد .
وی در اولین مراسم تودیع خود چنین 
به  دارم  احترام  و  ادب  عرض   : گفت 
گرامی.  مهمانان  یکایک  شما  محضر 
خانواده معظم و معزز شهدا. شهدای 
پارچین.  منطقه  پاکدشت.  شهرستان 
این  پدران  که  حرمی  مدافع  شهدای 
حضور  شرف  مجلس  این  در  عزیزان 
عزیزان  این  تک  تک  دست  دارند. 
عزیز  مهمان  از  خاصه  و  می بوسم  را 
مهندس  آقای  جناب  ارجمندمان  و 
هماهنگی  محترم  معاونت  چراغعلی 
کمال  را  تهران  استان  عمرانی  امور 
تقدیر و تشکر را دارم. از حضور نماینده 
محترم  جمعه  امام  محضر  از  محترم 
آقا  حاج  والمسلمین  الاسلام  حجت 
عزیز  خداپرست  آقای  حاج  لزومی. 
امام جمعه شریف آباد. فرمانده محترم 
فرمانده  امجدی  سپاه جناب سرهنگ 
در  ناپذیرمان  خستگی  و  جهادی 
دادگستری  محترم  ریاست  شهرستان 
محترم  فرماندار  و  عبدی  آقای  جناب 
تقدیر  کمال  جمارانی  یوسفی  جناب 
گران  حضور  بابت  دارم  را  امتنان  و 
در شهرداری  سنگشان. همکاران من 
شهر  اسلامی  شورای  در  پاکدشت. 
فرون  شهر  محترم  شورای  پاکدشت. 
مدیران  و همه  آباد.  آباد. شهر شریف 

این  در  که  اداراتی  محترم  رؤسای  و 
آیین  دارید.  حضور  شرف  مجلس 
پاکدشت  اسبق شهر  تکریم شهرداران 
از زحمات برادر عزیزم جناب مهندس 
وحید تاجیک در طول دو ماه و اندی 
کمال  روزی  شبانه  و  وقفه  بی  تلاش 
الانصاف  و  الحق  دارم.  را  سپاس 
بدنه  از  شهرداری  خوب  مدیران  از 
خرده ای  و  دوماه  این  در  شهرداری 
کشید.  زحمت  شهردار  یک  اندازه  به 
اعضای  خوب  انتخاب  از  جادارد  من 
دکتر  آقای  جناب  ریاست  به  محترم 
داشتند  که  اعتمادی  حُسن  و  نجفی 
به ایشان و قبول مسئولیتی که ایشان 
داشتند. شهرداری به شما عرض بکنم 
سه  در  خدمت  سال   ۲۴ سابقه  بنده 
وزارتخانه داشتم. در استانداری تهران 

بودم.  عزیز  مردم  خدمتگزار  سال   ۵
به  شهرداری  کار  نمی کردم حجم  فکر 
خداراشکر  باشد.  اندازه  و  وسعت  این 
دو  این  در  شهر  شورای  شهرداری  در 
ماه و خرده ای به اندازه کافی آن تجربه 
لازم را عزیزان ما کسب کردند. سختی 
کار را لمس کردند چشیدند البته یک 
برکت هم دارد .شهردار از بین اعضای 
خیلی  تعامل  باشد  که  شهر  شورای 
کار  سرلوحه  را  شهر  شورای  با  خوب 
خودش قرار مي دهد. ما این را به فال 
این  افتخار خودم  نیک می گیریم. من 
است از مجموعه شورای شهر آمدم. از 
جمع نیروهای انقلاب آمدیم بالا در راه 
تصدی  کسب  راه  در  مردم  به  خدمت 
در  آمدند  خیلی ها  صندلی ها  و  میزها 
بالاترش  من  از  رفتند.  کشورو  این 

مسئولیت های سنگینتر گرفتند  آمدند 
و امروز متاسفانه یا بگوییم خوشبختانه 

آنها وضعشان معلوم است.
. این مسیولیت ها که دست ماهاآمده  
و آقای پازوکی ها و ما هشتمین شهردار 
قبل  تا شهردار  امروز هفت  تا  هستیم 
از ما آمده. ما آخریش نیستیم اولیش 
است.  امانت  مسئولیت  نیستیم.  هم 
امانت  مسئولیت  اسلامی  حکومت  در 
سال.  هشت  چه  روز  یک  چه  است. 
نامش  عملکرد  دوماه  با  رجایی  شهید 
کار  با  می شود  است.  آمده  تاریخ  در 
تعهد  با  اخلاص  با  مخلصانه  جهادی 
با سلامت کاری با بهره گیری از خرد 
جمعی معضلات مختلف شهر پاکدشت 
را عزیزان اشاره کردند. اینها اقرارهایی 
است که عزیزان من در شهرداری شهر 
بیان  سابق  و  فعلی  مدیران  پاکدشت 

کردند.
مشکلات  ساله.  هجده  مشکلات   
که  ساله  بیست  مشکلات  ساله.  ده 
بله یک عزم جهادی  اینها حل نشده. 
کردیم  تعهد  دوستان  ما  می خواهد. 
گفتیم در کنار روحیه جهادی رویکرد 
حل مسئله به دستور کار است. به این 
بشیری  جناب  محضر  ما  اگر  که  معنا 
شهرستان  محترم  نماینده  بودیم 
ده  نه.  مسیله  بیست  شما  گفتند که 
را شناسایی  مسئله نظام مسایل شهر 
شناسایی  شهر  مسائل  نظام  بکند. 
این  مسایل.  حل  به  بپردازید  بشود 
در  رفتیم  محلات  در  داریم  را  رویکرد 
احساس  رفتیم.  شهر  مختلف  نقاط 
شهر  تحول  و  پیشرفت  سند  کردیم. 

نبوده  اینگونه  شده.  تبدیل  پاکدشت 
شیخ  شلوار  و  کت  به  فقط  که  است 
ویسی رای داده باشند اعضای محترم 
شورا  محترم  اعضای  همه  شورا. 
هرکدام شخصیت های بزرگواری بودند 
پست  این  تصدی  لایق  هرکدام  که 
که  برنامه ای  به  اعتماد کردند  بودند. 
ما نوشتیم دادیم به پیشرفت و تحول 
شهر پاکدشت. برای روزمرگی به هیچ 
در  اتفاقی  یک  آمدیم  نیامدیم.  عنوان 

شهر بیفتد.
فرهنگی  شهردار  یک  شاید  بنده  بله 
تاکید  لزومی هم  آقای  دقیقا  اما  باشم 
آقای  شما  توجه  درصد  نود  کردند که 
امروز  باشد.  عمرانی  کار  به  شهردار 
را  مردم  شهر  آبادانی  کار  و  عمران 
را  آسفالت  می کند.  امیدوار  نظام  به 
احداث کارخانه  از  بهره گیری کردیم. 
تا  می کنیم  دنبال  داریم  آسفالت 
پخش  مختلف  شرکت های  با  مناقصه 
یا  پاکدشت  خود  در  آسفالت  توزیع  و 
برای  است  متصور  که  طرقی  دیگر  به 
داشته  بیشتری  آسایش  مردم  اینکه 
باشند. همه یازده تعاونی که اشاره شد 
به دنبال حل مشکلش هستیم.  توسعه 
تهرانه.  شرق  توسعه  ما  پاکدشت 
توسعه شرق تهران توسعه تهران است. 
اتفاقات خوبی ان شاالله در شرف وقوع 
مهندس  آقای  از  همینجا  من  هست. 
نسبت  که  می کنم  خواهش  چراغعلی 
ما  پاکدشت  شهر  عمرانی  نیازهای  به 
را یاری کنند. ما از همه ظرفیت ها ان 

شاالله استفاده خواهیم کرد.

حمیدرضاشیخ ویسی شهردار جدید پاکدشت  شد  

شهردار  انتصاب  پی  در   : آبرومند   – پیشوا 
میرزا  طاهر   ، پیشوا  شهرستان  اباد  جلیل 
کریمی مدیر مسئول و صاحب امتیاز ماهنامه 
سراسری آبرومند با مهندس عبداله میرزائی 
شهردار جدید شهر جلیل آباد دیدار و انتخاب 
وی را بعنوان شهردار جلیل اباد تبریک گفت 
. مهندس میرزائی نیز از زحمات و حمایتهای 
ایشان و مجموعه نشریه آبرومند تقدیر و تشکر 
کرد و برای جناب آقای میرزاکریمی و همکاران 

وی آرزوی سلامتی و شادکامی نمودند .
ازاینکه  قبل  میرزائی  عبداله  است  گفتنی 
این  دهیار  بعنوان  شود  آباد  جلیل  شهردار 
شدن  شهر  از  پس  و  داشت  فعالیت  روستا 
بعنوان  اسلامی  شورای  از سوی  آباد  جلیل 
اولین شهردار شهر جلیل آباد معرفی شد که 
به علت عدم موافقت فرمانداری شهرستان 
پیشوا و معرفی تنی چند از افراد که به مجموعه 
نزدیک بودند به شورا و استانداری تهران ،  در 

شورای  پنجم  دوره  مانده  باقی  برای  نهایت 
اسلامی شهر جلیل اباد ، از منتخبان دوره 
اباد  جلیل  روستائی  اسلامی  شورای  پنجم 

، آقای مهندس قمی بعنوان شهردار معرفی 
و  خرداد۱4۰۰  انتخابات  از  پس  و  گردید 
انتخاب اعضای شورای اسلامی دوره ششم 

شهر جلیل اباد مجددا آقای عبداله میرزایی 
به عنوان شهردار شهر جلیل اباد انتخاب و 

مشغول بکار شد.

دیدار با شهردار
 جلیل آباد

توزیعی  عدالت  یا  اجتماعی  مقولة  عدالت 
مکتوب  تاریخ  در   )distributive Justice(
از  توجهی  قابل  سهم  همواره  پژوهی  عدالت  
از  است.  داده  اختصاص  خود  به  را  مباحث 
سایر  میان  ارزشی  عدالت،  رالز،  جان  نگاه 
ارزش های مؤثر در سامان اجتماعی و روابط 
برترین  و  نخستین  -بلکه  نیست؛  انسان ها 
ارزش اجتماعی به شمار می رود و وزن و منزلت 
حقیقت  بحث  منزلت  و  اهمّیت  همانند  آن 
)truth( در زمینة معارف و دانش های بشری 
عدالت  به  یافتن  هایک دست  نظر  به  است. 
اجتماعی،مستلزم آن است که آحاد جامعه به 
گونه ای سازماندهی شوند که بتوان آن چه را که 
در جامعه تولید می شود به سهم های خاصی 
میان افراد یا گروه ها تقسیم نمود. به عبارت 
دیگر جامعه باید به سازمان هدف مند تبدیل 
گردد تا بتوان آرمان عدالت اجتماعی را تحقق 

بخشید.

مدل عدالت اجتماعی)مدل قضاوت عادلانه(
لوندال بیان می دارد که افراد در مورد میزان 
استحقاقشان با استفاده از چندین قانون عدالت 
مختلف، قضاوت می نمایند.او بیان می دارد که 
اساساً سه قانون عدالتاجتماعی وجود دارد که 

عبارتنداز:  
ج(  تساوی،  قانون  ب(  کمک؛  قانون  الف( 

قانون نیازها.
مدل قضاوت عادلانه یک توالی چهار مرحله ای 
ارزیابی  را  پیامدها  عدالت  آن  طی  فرد  که  را 

می کند، در نظر می گیرد.بدین صورت که:
)۱( فرد تصمیم می گیرد که کدام یک از قوانین 
وزن  آن  به  چگونه  و  کند  استفاده  را  عدالت 

بدهد؛
نظر  در  قانون عدالتی که  بر مبنای  فرد   )۲(
گرفته است در مورد میزان و انواع پیامدهایی 

که استحقاق آن را دارد،تخمین می زند؛
بوده  آن  مستحق  که  را  فرد،پیامدهایی   )۳(
است،با توجه به قانون مورد نظر، درون یک 

تخمین نهایی ترکیب می کند؛
پیامدهای  در  شده  رعایت  انصاف  فرد   )4(
واقعی دریافت شده را در مقایسه با آنچه واقعاً 

استحقاق آن را داشته، ارزیابی می کند.
ابعاد عدالت اجتماعی در اسلام

و  سرنوشت  تعیین  در  دسترسی  برابری    .۱
در  انسان  عمومی  خلافت  مسئولیّت  تحقّق 

زمین؛
۲.  برابری دسترسی در ادارۀ جامعه، نظارت بر 

حکومت و آزادی سیاسی؛
۳.  برابری دسترسی در مقابل قانون، مقرّرات 

عمومی و امتیازات اجتماعی؛
منابع  و  ثروت  بُعد  در  توزیعی  عدالت    .4

اقتصادی جامعه؛
5.  عدالت توزیعی در بُعد قدرت و منابع سیاسی 

جامعه؛
6.  برابری در دسترسی به معیشت و سطح 

زندگانی؛
۷.  اعتدال در سلوک و معاشرت اجتماعی؛

۸.  برابری در آموزش و پرورش؛
۹.  برابری در قضاوت و دادرسی؛

۱۰.توازن اجتماعی و تأمین عمومی و تکامل 
همیاری اجتماعی

چالش های پیش روی تحقق عدالت اجتماعی
۱.فاصله طبقاتی نامتوازن

که یکی از شاخص های سنجش این چالش 
ضریب جینی است که هرچه به عدد صفر نزدیک 
باشد نشان دهنده برابری بیشتر و هرچه به عدد 
یک نزدیک شود نشان دهنده تشدید نابرابری 
امار  مرکز  اطلاعات  طبق  شاخص  است.این 
ایران در سال ۱۳۹۸ معادل عدد۰/4 می باشد 
که نسبت به دهه گذشته افزایش نشان میدهد 

و حاکی از تشدید نابرابری طبقاتی است.
۲.توزیع نامناسب و نامتوازن امکانات و فرصت 

ها
گاهی عدالت معطوف به وضعیت نهایی موجود 
در یک جامعه از حیث توزیع امکانات امتیازات و 
موقعیت های اجتماعی است.بر اساس گزارش 

ایران  امار  مرکز 
پر  نفر  میلیون  ده 

بر درآمد جامعه بیش از ۱4  ا بر
۱۰ میلیون نفر افراد کم درآمد جامعه هزینه 

میکنند.
۳.رعایت حق و انصاف در برخورد با تبعیض و 

فساد
از  ثروت  و  قدرت  کسب  برای  ،تلاش  فساد 
طریق غیر قانونی می باشد.یکی از دلایل فساد 

در برخی جوامع عدم شفافیت است.
عدالت  برقراری  جهت  رسد  می  نظر  به 
مطالبه  شفافیت  انصاف،  اجتماعی،رعایت 
گری افرا برخورد یکسان همگان در برابر قانون 
میتواند گره گشا باشد.جامعه ای که در درون 
را  اجتماعی  عدالت  برقراری  احساس  خود 
نداشته باشد،جامعه ای رو به انحطا است که 
اولین خروجی آن سقوط ارزش های اخلاقی و 

هنجارهای اجتماعی است.

عدالت  اجتماعی
دکتر شهره عرب شیرازی 
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فرهاد بشیری نماینده پاکدشت : 

در هر انتخاباتی باید 
رویش جدید باشد

فرهاد بشیری – نماینده مردم پاکدشت در مجلس شورای اسلامی که در 
جلسه تودیع و معارفه شهردار پاکدشت  سخن می گفت اظهار داشت ابتدا 
از همه مسئولین شهرستان بویژه فرماندار محترم و امام جمعه محترم و 
عزیزان حاضر در جلسه همچنین مهمان عزیزمان معاون استاندار محترم 
جناب آقای چراغعلی سلام و خیر مقدم عرض میکنم و آرزوی سلامتی و 

سعادت برای عزیزان دارم .
وی ادامه داد : اگر انتخابات برگزار شده امروز هم تصحیح شده و جلسات 
متعددی برگزار شده ان شاالله می خواهیم که یک محصول نهایی داشته 
باشیم و یک نقشه راهی هم ان شاالله تدوین شود برای اینکه چهار سال 
شهر پاکدشت از همه ظرفیت هایش استفاده بکند .به دلیل اینکه همت و 
اراده همه عزیزان اینست که دست به دست هم بدهند و تلاش بکنند برای 
حل مشکلات. ایام بسیار فرخنده ای هست بویژه امروز هم یادمان شهید 
سرفرازی است که ایشان به شهادت رسیدند. یک مسیر یک روش و یک 
رویه ای برای ما تبیین کردند. به فرمایش امام انسان های آزاده همیشه در 
این مسیر حرکت کنند. آزاد بودن هزینه پرداختن هم دارد. حالا ما اگر امروز 
توفیق داریم که این جلسات را برگزار می کنیم همه اش از صدقه سر همین 
بچه ها از جمله شهید فهمیده  که ما بهترین درودها و سلام ها را به ارواح 
پاک همه شان تقدیم می کنیم و خودمان را هم مقید می کنیم در مسیر آنها. 
امروز که اینچنین تقدیر شده خدمت شما عرض کنم که خدمتگزاری کنیم. 
در این مسیر قطعا کسانی سربلندند که با نگاه این بزرگمردان بتوانند تلاش 
کنند و خدمتگزاری کنند. اگر فاصله ها با اندیشه و نگاه آنها ایجاد شوند دقیقا 
مردم متضرر می شوند. در دوران حیات ما سردار بزرگ ما سردار سلیمانی 
با تاسی به همین نگاه جهانی را متحول کرد. انسان هایی را بیدار کرد. 
اندیشمندانی را در مسیر انسانیت قرار داد که بدانند اگر کسی در سایه سار  
اندیشه امام حسین حرکت کند هم برای زندگی دنیوی اش بسیار خوب و 

متعالی و مترقی است و هم برای آخرتش اندوخته است.
نمانیده مردم پاکدشت بیان داشت : آقای امجد خدمت شما هستیم نیروی 
انتظامی و همه دوستان بزرگوار، مراسمی دانش آموزان گرفته بودند که 
انصافا لذت بردم. خصوصا سرود بسیار جالب که با فرهنگ امام حسین 
امروز  داریم که  و  رسالت  یقینا وظیفه  بود.  استکبار ستیزی  ارتباط  در 
همت و آستین های خودمان را بالا بزنیم و تلاش بکنیم که هم دشمن را 
به خوبی بشناسیم و همین طور به خوبی بشناسانیم. خیلی ها در مسیری 
که قرار گرفتند دچار انحراف و اشتباه شدند. ما مسیرمان مشخص است. 
مواضعمان تبیین شده و آنچه که امام و مقام معظم رهبری  توجه بهش 
می کنند اینست که خدمتگزاری وظیفه همه است. امام فرمودند به من 
خدمتگزار بگویید بهتر از رهبر است. اشاره فرمودند که رهبر ما آن طفل 
سیزده ساله  است امثال شهید فهمیده و شهدای عزیز ما. ما امروز رسالت 
داریم شهر پاکدشت هم مزین به شهدای عزیزمان است. انسان های مبارز. 
انسان های مجاهد. کسانی که در همین ایامی که در سال ۵۹ ما خدمتشان 
بودیم آبادان و خرمشهر. از شهر پاکدشت جمعی حدود ۳۰ نفر از شهر فرون 
آباد و از جاهای دیگر کردستان بچه ها حضور قوی داشتند. این افتخار بزرگ 
را شهرستان پاکدشت دارد. یقینا خدمتگزاری همه مسیولین جزو موکدات 
و تاکیدات همه است از جمله حقیر. که امروز همه باید تلاش کنند. همه 

باید کار کنند. 
فرهاد بشیری اظهار کرد : آقای چراغعلی هم تشریف دارند آقای فرماندار. ما 
به دفعات به کرات زحمت دادیم. پایه و بیس کارها را آمدیم تنظیم کردیم 
اما باید آنچه که تلاش شده تاکنون اینها منجر به نتیجه شود. یقینا آقای 
تاجیک به دفعات ما ایشان را زحمت دادیم. شهردار سابق پاکدشت که با 
همکارانشان و همین طور آقای وحید تاجیک هم زحمت دادیم جلسات 
زیادی برگزار شد. اما آنچه مسلم است اینست که در هر انتخاباتی باید 
رویش جدید باشد. یعنی اینکه مردم بالاخره آمدند پای صندوق های رای 
با همه مسایل با همه موارد با تکیه بر اینکه  حقوق همه باید رعایت شود. 
آقای فرماندار اشاره فرمودند بحث هیئت اجرایی هیئت نظارت و مسائل 
دیگر. بینی بین الله گواه می کنم در این مجلس بنده حقیر که در خدمت 
شما هستم تمام توجهم بر این بود که عدالت داشته باشم با همه عزیزان 
و بزرگان. یعنی یک رای کسی که مقام معظم رهبری فرمودند حق الناس 
است مورد بی توجهی خدای نکرده از روی مسایل دیگر مورد جابجایی قرار 
نگیرد. و این را کاملا بهش اعتقاد دارم باور دارم و امروز هم خدمت شما 
عزیزان هستم آنچه که برای ما فصل الخطاب است قانون است. همه ما باید 

تمکین کنیم به قانون. 
وی گفت : جناب آقای عبدی ریاست دادگستری هم تشریف دارند در جلسه. 
یقینا هر آنچه که کسانی که مسئولیت قانون کشور را دارند ما باید تمکین کنیم. 
باید توجه کنیم و اساس پیشرفت و موفقیت ما هم این است که در زمینه امور 
باید از قوانین ،همینطور مجریان قوانین تمکین و توجه کنیم و تلا ش کنیم 

برای بهتر شدن. 
بالایی دارد که خدمت  پاکدشت شایستگی های بسیار  ادامه داد:   بشیری 
شما عرض کنم که وقت تبیین و بیان آنها نیست. من هر موقع خدمت شما 
می رسیدم در مسیر با یکی از ورزشکاران ارزشمند شهرستان صحبت می کردم. 

ظرفیت های بسیار بالایی ما داریم قهرمانان ملی داریم.
 آنچه که مسلم است این است که ما باید در عرصه مسایل اجتماعی جدیتر 
ورود پیدا کنیم. بحث آسیب های اجتماعی جلسه ای که با رییس جمهور محترم 
داشتیم با نمایندگان محترم اینکه ان شاالله در آنها به طور قوی ورود پیدا کنیم. 
نماینده پاکدشت اضافه نمود : آقای رییس جمهور هم استاندار محترم تهران را 
مسئولیت دادند روی مسیله کار کنند. فضای سبز هست. بحث آرامستان های 
پاکدشت کل  نه شهر  آقای چراغعلی مشکل دارند.  پاکدشت، جناب  شهر 
شهرستان پاکدشت یا به عبارتی در استان تهران. شبکه حمل و نقل عمومی ما 
مشکل دارد. شهر پاکدشت باید خودش را آماده بکند ما اگر مترو را داریم دنبال 
می کنیم پیگیر مسائلش هستیم باید شهرداری پاکدشت بتواند یک بار بیشتری 
از همه دستگاه های دیگر به عهده بگیرد. یکی که نیاز دارد که بدنه شهرداری 
پاکدشت یک بدنه کارشناس قوی و توانمندی شود که بتواند این خدمات را به 
مردم ارایه دهد. هیچ کسی هم از بیرون نمی آید که اینجا به ما خدمات دهد. 
ما باید خودمان تلاش کنیم. فرماندار محترم. همکارانشان. اعضای محترم 
شورای شهر. و دیگر شهرها ما همه با هم همت کنیم و اراده کنیم و بتوانیم 

مشکلات مردم را حل کنیم.
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علی زینی وند استاندار کرمان :

اختصاص سهمی از تامین مالی 
طرح های اشتغال زایی استان

 به بانک های خصوصی
کرمان – آبرومند : استاندار کرمان گفت: بانک های خصوصی باید سهمی در 

تامین منابع مالی برای کالاهای ضروری و طرح های اشتغالزایی در استان داشته باشند.
بانک های  هماهنگی  شورای  در  زینی وند  علی  دکتر  کرمان،  استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
استان )ویژه بانک های خصوصی( عنوان کرد: توقع و مطالبه استان از بانک های خصوصی این است که 

سیاست های استان را به اطلاع مدیران عامل خود در مرکز برسانند.
وی با اشاره به افزایش گردش مالی بنگاه های اقتصادی استان در بانک های استان گفت: بانک های دولتی 
تا اندازه ای نقش خود را به خوبی ایفا کردند، اما بخشی از منابع اساسی واحدهای بزرگ در استان یا تهران 

در بانک های خصوصی سپرده می شود.
ابراز داشت: میزان منابع و مصارف بانک های خصوصی در استان پذیرفتنی نیست، فهرست  زینی وند 

تامین مالی طرح های استان تهیه شده است.

مهدی دوستی  استاندار هرمزگان :

عملیات بازسازی 
مناطق زلزله زده اآغاز شده است 

هرمزگان – آبرومند : به گزارش روابط عمومی استانداری هرمزگان، مهندس مهدی دوستی 
در نشست شورای اطلاع رسانی استان هرمزگان با تشکر از اقدامات رسانه ها برای اطلاع رسانی 
پس از وقوع زلزله در استان هرمزگان، عنوان کرد: از امروز عملیات حفاری فندانسیون خانه های آسیب دیده از زلزله در بخش 

فین آغاز شده است که امیدواریم از اوایل دی ماه امسال بخشی از این منازل به مردم تحویل داده شود.
وی افزود: امروز نخستین جلسه ستاد بازسازی تشکیل شد و این جلسه به صورت روزانه برای پیگیری و پیشبرد عملیات 

بازسازی مناطق زلزله زده برگزار می شود.
استاندار هرمزگان در خصوص اسکان موقت مردم در مناطق آسیب دیده از زلزله گفت: موضوع اسکان موقت مردم در همان 
شب وقوع زمین لرزه آغاز شد و با توجه به پس لرزه های زیاد، این حق را برای مردم این مناطق قائلیم که در منازل خود اسکان 

نداشته باشند و به همین علت به خانواده هایی که در مناطق رضوان و فین چادر دریافت نکرده اند چادر اختصاص می یابد.
دوستی گفت: پس از زلزله برای اسکان مردم کمپ هایی برپا شد که با توجه به استقبال نکردن مردم از این کمپ ها قرار شد 

چادر ها به مردم تحویل داده شود.

در  گردی  طبیعت  و  طبیعت  از  سخن 
دشت ورامین و رونق گردشگری آن است. 
ارزشمند  های  کنار گونه  در  که  طبیعتی 
گیاهی  های  از گونه  یکطرف  از  جانوری، 
انار،  باغات  قالب  در  پرثمری  درختان  و 
انجیر، انگور، خرمالو، پسته و ... برخوردار 
روستاهای  به  دیگر  طرف  از  و  باشد  می 
این دشت در چهارفصل سال سرسبزی و 
طراوت خاصی بخشیده است. این جاذبه 
گردشگری  مقصد  به  را  منطقه  امروزه 
جائیکه  تا  کرده،  تبدیل  گردان  طبیعت 
از آن به عنوان بهشت_ علاقمندان سفر 

گردشگران یاد می کنند.
اما فصل پاییز، فصل خودنمایی رنگ ها 
و یکی از بهترین فصل ها برای مسافرت و 
گردش، مخصوصاً در ورامین بزرگ است. 
از  مملو  که  کهن  دشت  این  طبیعت 
است،  بکر  طبیعی  فضاهای  و  درختان 
تنوع  این  نمایش  برای  مناسبی  مکان 

رنگ ها و حس واقعی پاییز است.

ترکیب  از  درختان  پاییز،  فصل  آمدن  با 
رنگ سبز به رنگ های زیبای پاییزی، یعنی 
همان زرد، نارنجی و قرمز تغییر شکل داده 
و جاده های درختی این دشت نیز از قافله 
عقب نمانده و با خوش رقصی و تغییر رنگ 
ایران  به   خاصی  جلوه  رنگ ها،  ادغام  و 

کوچک می بخشند.
انسان  هر  به فرد،  منحصر  طبیعت  این 
را ترغیب می کند  علاقمند به گردشگری 
برای یک بار هم که شده در فصل بهار و 

پاییز به این منطقه سفر کند.
باید   را  بزرگ   ورامین  راستا،  همین  در 
دشت جاده های درختی نامید. جاده های 
کوتاه و بلندی که درختان به ردیف ایستاده 
در کنار جوی  قد  نیم  و  قد  گاه  و  قد  هم 
های پرآب و روان، هوش و حواست را پرت 
ورامین  شدنش،  رنگ  به  رنگ  و  میکند 
گردان را که هیچ، حتی تو را که خود را 
جزئی از آن میدانی، به سوی خودش می 
کشاند تا حداقل دمی در آنجا خلوت کنی 

و عکسی را ثبت کنی تا به یادگار نگه داری.
در  دشت،  این  درختی  های  جاده  اکثر 
نیز  در شهرها  و  روستاها  ورودی  حاشیه 
در محلات قدیمی قرار دارد. جاده هایی 
که حاشیه دو طرفش، درختان سربه فلک 
آورده  وجود  به  را  دلربایی  جاذبه  کشیده 

است.
از این جاذبه در شهرها با عنوان  خیابون 
درختی یاد می کنند و در روستاها نیز به آن 

جاده درختی می گویند.
که  درختی  های  جاده  این  زیباترین  از 
ورودی  درختی  جاده  دارد،  بکر  طبیعتی 
روستای خاوه در شرق شهرستان ورامین 
است که با برخورداری از سه هزار درخت 
بهشت   به   را  جاده  این  گنجشک،  زبان 

گمشده ورامین بزرگ تبدیل کرده است.
این جاده که به طول دو کیلومتر، طولانی 
استان  ترین جاده درختی  و قدیمی  ترین 
تهران در نوع خود می باشد، در نود سال 
پیش به همت حاج آقا محمد معصومی از 

روستاییان  و همکاری  روستا  این  بزرگان 
توسط  آب  نذر  با  امروز  به  تا  و  کاشته 

کشاورزان به حیات خود ادامه داده است.
در این بحث، در حوزه روستایی شهرستان 
های ورامین، پاکدشت، پیشوا و قرچک، 
جدای از درخت ۸۰۰ ساله چنار روستای 
طبیعی  های  جاذبه  سمبل  سعیدآباد که 
دشت ورامین است، می توان به جاده های 
درختی زیبای دیگری ازجمله جاده درختی 
درختی  جاده  آباد،  شمس  روستای  کاج 
احمدآباد  چالتاسیون،  روستاهای  چنار 
یوسف  حیدرآباد،  فیلستان،  گران،  کوزه 
رضا، پلنگ دره و سعیدآباد، زبان گنجشک 
سلیم  امامزاده  جاده  و  پوئینک  روستای 
اشاره   ... و  بیک  حسن  حصار  روستای 

کرد.
اما در حوزه شهری نیز می توان از خیابان 
شهید  آباد،  کاظم  محله  درختی  های 
چمران محله کارخانه قند، شهرک احمدیه، 
خیابان  و  اصفهانی  اشرفی  شهید  بلوار 

محله  باجک 
انگوری،  باغ 
خیابان شهید 
محله  فکوری 
و  صادقعلی 

... نام برد که چهره محلاتشان را دگرگون 
کرده اند.

تبدیل این خیابان ها و جاده ها به مکان 
ارزشمند  تلاش  نتیجه  درختی،  های 
پیشینیانی است که بدون هیچ چشمداشتی 
دل در گرو طبیعت داشتند و با همتشان 

برای آیندگان جاذبه آفرینی نموده اند.
با فرهنگ سازی،  نیز  ما  چه خوب است 
قدردان  ها،  جاذبه  این  توسعه  و  مراقبت 

همت پدیدآورندگانشان باشیم.
از اینرو مسئولان میتوانند با برنامه ریزی 
و تهیه بسته های گردشگری، زمینه های 
گردشگران  ارزان  و  بیشتر  مندی  بهره 
محلی و ملی از این جاذبه های شهری و 

روستایی را فراهم نمایند.      

لذت پائیز در جاده های درختی ورامین بزرگ
دکترمحمدرضا تاجیک 
ورامین شناس  
و روزنامه نگار

باید  دارید  باور  اگر  مهمیم،  برایتان  اگر 
نیست  قرار  اگر  را شنید،  رعیت  صدای 
تنها زینت بخش سریر قدرت شما باشیم، 
صدای ما را بشنوید. ناخوشیم. مشکلمان 
»ناامنی  است؛  »ناامنی«  دقیقاً  هم 
غارت شدگانیم؛  مانند  ما  اقتصادی«. 
راهزن  راهزن زدگان.  چپاول شدگان؛ 
ما  جان  بلای  بی رحمانه  که  غارتگری 
که  است  نابسامانی  اقتصاد  است،  شده 
را  ماه  و  سال  و  می بلعد  را  دسترنج ها 
می سوزاند. و  البته این معضل را دیگر 
نابسامانی های  بسیاری  مانند  نمی توان 

دیگر گردن رعیت انداخت. 
تیمش«  و  »روحانی  مشکل  کنید  باور 
انتخابات  آستانۀ  در  بتوان  شاید  نبود. 
با تاختن به کسانی که از سر ناچاری و 
بی گزینگی به روحانی رأی داده بودند، دلی 
خنک کرد، رأیی اندوخت و امیدی واهی 
داد، اما این کوفتن بر سر رأی دهندگانِ 
رأی ندهندگانِ سرخوردۀ  و  دیروز  نومید 
رام نمی کند.  را  امروز، هیولای واقعیت 

خونریزی  داد  دستور  زخم  به  نمی توان 
نکند. نمی توان به سیل دستور داد ویران 
نکند. نمی توان به توفان امر کرد درختان 
را ریشه برنکند. واقعیت چموش با تازیانۀ 

کلام رام نمی شود.
سیاسی  اهداف  سر  از  می گویم  آنچه 
پیگیری  مجال  چه  دیگر  که  نیست؛ 
آرزوهای سیاسی!؟ حرفم از سر دلسوزی 
و  کشور  مردم،  برای  دلسوزی  است؛ 
هر  را  ما  و  خود  که  شمایی  برای  حتی 
روز گرفتارتر می کنید. مشکل چیست؟ 

می گویم...
شیوۀ حکمرانی را باید اصلاح کرد. یک 
بار برای همیشه باید دریابیم »اقتصاد« 
بر  اولا  ویژه  به  است!  چیز  هر  بر  اولا 
زبان بستۀ  چارپای  اقتصاد  »سیاست«. 
تازیانه  آن  بر  سیاست نیست که هر دم 
بار کشید  آن  از  زنید، هر قدر خواستید 
ببندید.  بر گرده اش  را  سیاست  و گاری  
در  فرتوت  مادیان  این  از شب ها،  شبی 
رگبار و توفان، در گل می ماند و با تازیانۀ 

فرمان ها، بخشنامه ها و بگیروببند شما 
برنمی خیزد. ما در آستانه ــ یا در میانۀ ــ 

آن شب تیره ایم.
که  شود  اینی  برعکس  باید  همه چیز 
و  »پادو«  باید  »سیاست«  هست. 
»کارچاق کن« اقتصاد باشد. فرمانروای 
صرفاً  سیاست  و  است  اقتصاد  اصلی 
حکمرانی  در  است.  اقتصاد  کارپرداز 
عدول ناپذیر«  و  »مقدس  هدف  یگانه 
سیاست  پس  است.  اقتصاد  شکوفایی 
چه می شود؟ سیاست چیست؟ سیاست 
هیچ نیست مگر مناسب ترین، دقیق ترین 
و کارآمدترین تدابیر برای رسیدن به این 
مصالح  و  اقتصاد  این  واقع  در  هدف. 
اقتصادی است که سیاست را رقم می زند. 
و  »امر کند« حفظ  اقتصاد  اگر  ولاغیر! 
جذب سرمایه، »سیاست« وظیفه دارد 
هر آنچه باعث این »امر« می شود انجام 
دهد و از هر آنچه مانع این امر می شود 
می کند  امر  اقتصاد  اگر  کند.  خودداری 
»توسعۀ تولید و صادرات گاز«، سیاست 

را  »امر«  این  بی درنگ  است  موظف 
این  آنچه  هر  و  انگارد  اول خود  اولویت 
را در اسرع وقت محقق می کند،  هدف 
انجام دهد و هر آنچه در مسیر این توسعه 
از میان بردارد.  ممانعت ایجاد می کند، 

آمر و ناهی اقتصاد است!
با  را  خود  »اقتصاد«  نیست  قرار 
برعکس،  بلکه  دهد؛  وفق  »سیاست« 
سیاست باید خود را با اوامر اقتصاد وفق 
پیاده سازی  برای  ابزاری  اقتصاد  دهد. 
و  ابزار  سیاست  بلکه  نیست،  سیاست 
جاده گشای اقتصاد است. چگونه می توان 
اشتغال زایی کرد؟ چگونه می توان تورم را 
بیش ترین  می توان  چگونه  داد؟  کاهش 
رشد اقتصادی را داشت؟ و چگونه می توان 
تولید ناخالص و درآمد سرانه را افزایش 
پاسخ های  اساس  بر  باید  سیاست  داد؟ 
این پرسش ها چیده شود. هر چه موجب 
افزایش رشد  تورم،  اشتغالزایی، کاهش 
اقتصاد و افزایش تولید ناخالص و درآمد 
سرانه می شود، باید مبنای سیاست ورزی 

اما  باشد. 
ین که  ا
سیاست فارغ 
پیامدهای  از 
اقتصادی اش 

همین  نتیجه  شود...  اجرا  و  تعریف 
می شود که هست.

امنیت  ندارد.  وجود  دیگری  راه حل 
میان  دوسویه  علاقۀ  است؛  اقتصاد  در 
اما  است.  اقتصاد  در  و شهروند  شهریار 
»اولویت  این  اصلی  برندۀ  بدانید  یقین 
که  شمایید  خود  سیاست«  بر  اقتصاد 
حکمرانید. می دانم دموکراسی خواهان از 
این حرفم می رنجند، اما یقین بدانید اگر 
بچرخد  اقتصاد  پرگار  نقطۀ  بر  حکمرانی 
)کاری که هیچ گاه نکرده اید(، عامۀ مردم 
حتی سایر مطالبات را فراموش می کنند؛ 

این خاصیت توده است. 
اما اگر چنین نکنید، دست  هایمان هر روز 

بیهوده و بیهوده  تر می شود...

۱- به زبان رفتار گوش دهید.
كودكان پس از چیره شدن به زبان گفتار می 
كوشند ازطریق رفتار با آنها ارتباط برقراركنند.

كودكان بزرگتر و نوجوانان به طور شفاهی 
ارتباط برقرار نمی كنند و در بیشتر موارد كه 
تحت فشار قرار می گیرند، یا با آنها مخالفت 

می شود احساسات خود را بروز می دهند.
وقتی كودك رفتار جدیدی را نشان می دهد 
ممکن است مربوط به یك مرحله خاص سنی 
نباشد و قصد گفتن چیزی را به شما داشته 

باشد.
برای چند لحظه خود را جای كودك بگذارید 
و سعی كنید هدف او را از بروز چنین اعمالی 
كشف كنید و سپس در مورد آن اهداف با او 

صحبت كنید.
۲- بر احساسات برچسب نزنید :روند آموزش 
تشخیص و بیان احساسات به یك كودك به 
تمرین و تكرارهای زیادی نیاز دارد. تشخیص 
دادن احساسات مهارتی است كه به ظرافت 

نیاز دارد پس صبور باشید.
۳- تمام توجهتان را به او جلب كنید.

به بقیه افراد خانواده بگویید كه مزاحم نشوند. 
به یك جای خلوت و ساكت بروید و طوری 

رفتار كنید كه انگار تا ابد می خواهید گوش 
برای دوستان خود  كنید. همان قدری كه 
كه برای مشورت نزد شما آمده اند وقت می 

گذارید برای كودكان خود نیز وقت بگذارید.
4- سرصحبت را بازكنید.

گاهی شروع صحبت برای كودكان مشکل 
است.

چی  )خب  مانند  جملاتی  با  را  سرصحبت 
شده؟ بگو از چی ناراحتی؟،( باز كنید. هرچه 
این جملات اختصاصی تر باشند، موثرترند. 
موضوعی  مورد  در  خواهد  نمی  اگر كودك 
صحبت كند به او القا كنید كه آزاد است و می 
تواند در فرصت دیگری این كار را انجام دهد.

5- به كودك اجازه صحبت كردن بدهید.
افراد بالغ معمولا تمایل دارند راه حل هایی 
برای كودكان نطق  پیشنهاد دهند و حتی 
كنند، در برابر این وسوسه ها مقاومت كنید.

حرف  كنید  سعی   : كنید  گوش  فقط   -6
های كودك را به خودش برگردانید تا شما را 
با بخش بیشتری از احساساتش شریك كنید. 
از شیوه گوش كردن فعال یعنی تكرار یا تفسیر 
آنچه كودك به شما گفته است را به كار گیرید. 
بیشتر  و  بروید  پیش  كودك  های  پاسخ  با 

یك دوست دانا باشید تا یك پلیس كنجکاو. 
مشاهده  حال  در  شما  باشید  داشته  توجه 
دنیا از دید كودك هستید نه لزوما واقعیتی كه 
اتفاق افتاده است. از هر روشی زیاد استفاده 
نكنید اگر همه جملات كودك را تكرار كنید 
یا مطالب زیادی از او بپرسید ممکن است 

خسته و آزرده خاطر شود.
۷-بگذارید كه كودك حس كند كه شما از درد 

دل كردن او خوشحالید.
وقتی در مورد مشکلات زندگی اش با شما 
صحبت می كند بگذارید حس كند كه شما 

احساس خوبی نسبت به این كار دارید.
چگونه با كودك خود صحبت كنیم؟

۱-مجبورش كنید به چشم هایتان نگاه كند.
شود  می  پرت  آسانی  به  كودكان  حواس 
صحبت  هنگام  كنید كه  حاصل  اطمینان 
این  شاید  كنند  می  نگاه  شما  به  كردن 
مهمترین عامل در پیروی كودك از دستورات 
اگر كودكتان  باشد.  به شما  دادن  گوش  یا 
با نگاه كردن به چشمان شما می ترسد یا 
احساس راحتی نمی كند به او بیاموزید تا به 

دهان یا تمام صورت شما نگاه كند.
است  لازم  كودك  توجه  جلب  برای  گاهی 

تماس جسمی با او داشته باشید. به آرامی 
فقط  بگذارید...  اش  شانه  روی  را  دستتان 
گاهی از این روش استفاده كنید و بکوشید به 

استفاده از آن عادت نكنید.
از  بیش  چیزی  هر  تر  بزرگ  كودكان  برای 
یك اشاره كوچك با دست بر شانه اش ممکن 
رویارویی  یك  به  توجه  جلب  جای  به  است 

بدون ثمر بیانجامد.
شما  به  كردن  هنگام صحبت  كودك  وقتی 
نگاه می كند برای این كار او را تشویق كنید 
و بگذارید بداند كه از او راضی هستید بعدها 
در صورتی كه علاوه بر نگاه كردن به شما، از 
دستورات نیز پیروی كرد، او را تحسین كنید.

۲-آرام ولی محکم صحبت كنید:  اگر معمولا 
از كودكتان می خواهید  كاری  هنگامی كه 
صدایتان را بلند می كنید كودك می آموزد تا 
هنگامی كه صدایتان را به حداكثر نرسانده اید 

به شما بی توجهی كند.
۳-از جملات پرسشی اجتناب كنید : اگر در 
مورد چیزی كه می خواهید كودكتان انجام 
دهد سوالی در ذهن ندارید از جملات قاطع 
استفاده كنید تا دقیقا بداند چه كار باید بکند 
و به علاوه آن را چه موقع، كجا و چگونه انجام 

دهد.
جملات  4-با 
صحبت  ساده 
از  كنید: 
كه  كلماتی 

را نمی فهمد استفاده نكنید.  كودك آن ها 
ساده و روشن حرف بزنید. پرچانگی نكنید. 
دستورات و توضیحات طولانی ممکن است 
اصلی  های  بخش  شدن  فراموش  باعث 
صحبتتان شود. نوجوانان برای به یادآوردن 
توانایی  شفاهی  اطلاعات  های  سرنخ 
ساده  و  كوتاه  گفتگوهای  دارند.  محدودی 
همراه با یك عكس العمل طبیعی بهتر از یك 
سخنرانی طولانی، درك و به خاطر سپرده می 

شود.
5- احساستان را به كودك بگویید : بدون آنكه 
مستقیم از كودك انتقاد كنید به او بگویید در 
مورد اعمال و رفتارش چه احساسی دارید. اگر 
از جملاتی استفاده كنید كه به جای كودك به 
خودتان اشاره كند می توانید از انتقاد سرزنش 
یا حمله كردن به كودك بپرهیزید، همچنین 

احساسات را به طور موثر بیان كنید.

 تلاش های بی ثمر و بیهوده
 حسین علی اعلا 
جانباز و رزمنده هشت 
سال دفاع مقدس

چگونه با فرزند خود ارتباط برقرار کنیم؟
سمیه نجفی آذر
روانشناس



حسین نوش ابادی  نماینده مردم ورامین
پیشوا و قرچک در مجلس شورای اسلامی:

در اختصاص آب سد ماملو به ورامین 
عدالت رعایت نشده است 

مجلس  در  قرچک  و  پیشوا  ورامین،  مردم  نماینده   : آبرومند   – ورامین 
شورای اسلامی گفت: سد ماملو با هدف تأمین آب شرب و کشاورزی مورد 
نیاز شهرستان های جنوبشرق احداث شد ولی امروز در اختصاص حق آبه این 

سد به ورامین بزرگ عدالت رعایت نمی شود. 
حسین نوش آبادی در جلسه بررسی مشکلات ورامین که با حضور استاندار 

تهران در فرمانداری این شهرستان برگزار    
  شد اظهار داشت : فلسفه احداث سد ماملو، تأمین آب شرب و کشاورزی 
مورد نیاز شهرستان های ورامین، قرچک، پیشوا و پاکدشت است حال آن 
که بیش از ۷۰ درصد از آب این سد به شرب تهران اختصاص یافته و ۳۰ 

درصد باقیمانده سهم این ۴ شهرستان است.
وی گفت: از میزان ۳۰ درصد حق آبه اختصاص یافته، ۱۵ درصد به پاکدشت 
و ۱۵ درصد باقیمانده به سه شهرستان ورامین، قرچک و پیشوا می رسد 
که  این امر عین بی عدالتی و تبعیض آشکار بین مردم ساکن در این بخش 

استان تهران است.
وی دسترسی به حمل و نقل ریلی را دیگر مطالبه مردمی یاد کرد و افزود: ۱۵ 
سال پیش پروژه متروی ورامین با هدف دسترسی شهرستان های ورامین، 
پیشوا و قرچک به تهران آغاز به کار کرد ولی در امتداد اجرای این پروژه، 
شهر گرمسار نیز به آن اضافه شد که این امر موجب گردید منابع مالی اندک 

تزریق شده، نتواند جوابگوی تکمیل آن شود.
نوش آبادی اظهار داشت: اعتبارات اختصاص یافته برای ۴۰ کیلومتر مسیر 
پیشوا تا تهران بود ولی با اضافه شدن گرمسار با فاصله ۱۲۰ کیلومتری تا 
پایتخت، سرنوشت ۹۰۰ هزار نفر سکنه این سه شهرستان در برخورداری از 

حمل و نقل ایمن را تحت الشعاع قرارداد.
وی گفت: در دو سال گذشته ۲۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل این 
پروژه در نظر گرفته شد ولی به دلیل طول زیاد این مسیر، نتوانست زمینه 

تکمیل آن را فراهم کند.
  عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاسیت خارجه مجلس شورای اسلامی 
رئیس  با  ورامین  تهران-  شهری  قطار  ماهیت  تغییر  موضوع   : افزود 
جمهوری و شهردار تهران مطرح شده تا بار دیگر این پروژه مهم به عنوان 

مترو تثبیت و اجرایی شود.
وی از کمبود نهاده های دامی به عنوان مشکل مهم دامداران و کشاورزان 
ورامین یاد کرد و افزود: اقتصاد ورامین بزرگ بر پایه کشاورزی و دامپروری 
است ولی کمبود آب از یک سو و کمبود نهاده های دامی از سوی دیگر، 

اقتصاد این شهرستان را در معرض نابودی قرار می دهد.

331 هزار 831 دُز واکسن کرونا 
در ورامین تزریق شده است

ورامین – آبرومند : معاون سیاسی انتظامی فرماندار ورامین گفت: از ابتدای 
اجرای طرح ملی واکسیناسیون کرونا تا کنون، ۳۳۱ هزار و ۸۳۱ دُز واکسن 

کرونا در دو نوبت اول و دوم به گروه های هدف تزریق شده است.
سید اصغر تقوی در جلسه ستاد کرونا که در محل فرمانداری ورامین برگزار 
شد اظهار داشت: بر اساس سامانه سیب، جمعیت مشمول واکسیناسیون 
شهرستان ورامین ۲۳۳ هزار و ۳۱۸ نفر است که تا کنون ، ۳۳۱ هزارر و هزار 
و ۸۳۱ دُز واکسن کرونا در دو نوبت اول و دوم به گروه های مختلف تزریق 

شده است
وی گفت: از این تعداد و بر اساس سامانه سیب، ۱65 هزار و 4۳5 دُز واکسن 
در دو نوبت اول و ۱۳۰ هزار و 466 دُز دوم به گروه های هدف تزریق شده 

است.
وی اظهار داشت: با توجه به اجرای طرح واکسیناسیون افراد ۱۲ تا ۱۸ سال در 
شهرستان ورامین، تا کنون ۷۰.۹ درصد از این افراد دُز اول و 6۸ درصد دُز دوم 

را دریافت کرده اند.
وی گفت: از ۱5 آبان ماه امسال تا کنون ۳ هزا رو ۹۲۷ دُز واکسن نوبت اول و ۱4 

هزا رو ۸۰۱ دُز نوبت دوم به افراد واجد شرایط تزریق شده است.
تقوی با اشاره به اقدامات صورت گرفته در راستای اجرای طرح محله محور 
موسوم به شهید حاج قاسم سلیمانی در مناطق مختلف ورامین گفت: از ابتدای 
اجرای این طرح تاکنون،  تعداد ۲۱ هزار ۹۰۰ مورد تست سریع )Rapid( و 6 
هزار و ۸۲۱ مورد تست PCR در مناطق مختلف شهرستان از مردم گرفته شده و 

افراد که نتیجه تست آنان مثبت بوده، به مراکز درمانی ارجاع داده شدند.
وی اظهار داشت:  طی این مدت، سلامتی ۷۰ هزار و 454 نفر از افرادی با بیماران 
کرونایی در تماس بودند رهگیری شد تا مشکلی برای آنان در ابتلا به بیماری به 

وجود نیاید.
معاون فرماندار ورامین اظهار داشت: در حوزه نظارت بر واحدهای صنفی، در 
طول اجرای طرح شهید سلیمان، ۲۰ هزار و ۳۸4 واحد مورد بازرسی قرار گرفتند 
که از این تعداد، ۳ هزار رو ۷4۷ واحد اخطاریه دریافت کرده و ۳4۰ واحد نیز به 

دلیل عدم رعایت دستورالعمل های بهداشتی پلمپ شدند.
فرماندار ورامین اظهار داشت: از ابتدای اجرای طرح شهید سلیمانی )آذرماه سال 
گذشته( تاکنون ۲6 هزار و ۱۹6 نفر به بیمارستان های ورامین مراجعه کردند که از 
این تعداد، ۱۹ هزار و 4۷۱ نفر به صورت سرپایی درمان شدند، ۸ هزار و 5۰ نفر در 
بیمارستان بستری و 465 نفر در بخش مراقبت های ویژه تحت مداوا قرار گرفتند.

رعایت  کرونا،  گیری  همه  از  پیشگیری  در  اصل  مهمترین  تأکید کرد:  وی 
دستورالعمل های بهداشتی به ویژه استفاده از ماسک و فاصله گذاری اجتماعی 
است تا با افزایش میزان رعایت مردم، از بروز همه گیری جدید پیشگیری 

شود.
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دیدار با دهیار و اعضای شورای اسلامی روستای حبیب آباد

دانش پذیران مجتمع فنی تهران شعبه ورامین در جشنواره عکس ورامین 

پیشوا – آبرومند : در پی انتخاب اعضای شورای 
اسلامی روستای حبیب اباد از توابع بخش مرکزی 
شهرستان پیشوا و معرفی خانم زهره میرزاکریمی 
بعنوان دهیار جدید این روستا ، جمعی از دست 
به همراه  آبرومند  ماهنامه کشوری  کاران  اندر 
مدیر مسئول و صاحب امتیاز نشریه جهت عرض 
تبریک به مناسبت انتخاب نامبردگان  با دهیار 
و  این روستا دیدار و گفتگو  و شورای اسلامی 
آرزوی موفقیت و خدمت به مردم این روستا که از 
روستاهای بزرگ بخش مرکزی شهرستان پیشوا 

می باشد را خواستار شدند . 
خانم  آباد  حبیب  روستای  دهیار  است  گفتنی 
لیسانس  فوق  مدرک  دارای  میرزاکریمی  زهره 
که در حال تحصیل در مقطع  دانشجوی دکترا 
می باشد . از سوابق کاری خانم میرزاکریمی می 
توان به عنوان دهیاری  روستاهای  پلنگ دره و 
چالتاسیون اشاره کرد .  با توجه به سوابق خوب 
کارنامه  در  میرزاکریمی  خانم  که  درخشانی  و 
خود دارد و با حمایت و پشتوانه شورای اسلامی 
اباد و با رعایت سلسله مراتب  روستای حبیب 
دولتی ، خصوصا بخشداری مرکزی  شهرستان 

پیشوابه این سمت منصوب شد. 
در حاشیه این دیدار خبرنگار ماهنامه آبرومند از 
اعضای شورای اسلامی و دهیار روستا از برنامه ها 
و اقدامات پیش روی روستاسوال کرد که اعضای 

برنامه  مهمترین   ودهیار  روستا  اسلامی  شورا 
های آتی که در این روستا باتوجه به اولویت ها ، 
مصوبات و تاییدیه های قانونی  که بعضی ها در 
حال انجام یا در آینده نزدیک عملیاتی خواهدشد 
را تعریض و آسفالت جاده ورودی واصلی روستا 
از هر طرف ۳ متر ، تغییر بلوار بصورتی که در 
وسط با نیوجرسی یا گلدان و گل تغییراتی صورت 
می گیرد ، آرامستان روستا که تاکنون به سبک 
بومی استفاده می شده که بنا داریم با حضور خانم 

میرزاکریمی در دهیاری بصورت پیشرفته و به روز 
طراحی و برابر ضوابط آماده نماییم  . جلساتی با 
رئیس اداره برق منطقه داشتیم تا مشکلات برق  
خیابان ها ،  کوچه های روستا را حل کنیم و 
اشکالات هندسی میدان روستا را برای عید نوروز 

برطرف کنیم .
یکی از کارهایی که می بایست پی گیری نماییم 
درمانگاه شبانه روزی است که متاسفانه شبکه 
بهداشت ودرمان همکاری لازم را ندارند ، یک 
مدرسه بلا استفاده داریم که سه یا چهار سال 
های  برنامه  برگزاری  جهت  خواهیم  می  است 
بالای   به جمعیت  باتوجه  اجتماعی  و  فرهنگی 
هم  ۳۰۰۰نفر  حدود  و  بومی  ۳۰۰۰نفر  روستا 
اتباع بهره مند شویم . یکی از موارد ی که باید 
پی گیری کنیم  موضوع امنیتی است که نیاز به 

ایجاد یک پاسگاه انتظامی دارد .
 مشکل دیگری که به دنبال آن هستیم  و می 
بایست پی گیری نماییم بحث واریزارزش افزوده  
اتباع خارجی که در روستا سکونت دارند می باشد 
که درحال حاضر  به حساب شهرداری می رود . 
همچنین  قصد برگزاری جشنواره های روستائی 
با موضوعات مختلف  را داریم تا به آبادانی و رشد 

اقتصادی روستا کمک شود .

مجتمع  آموزشی  مجموعه   : آبرومند   – ورامین 
نمایندگی  تنها  ورامین  نمایندگی  تهران  فنی 
جنوب تهران  ، مفتخر به ارائه خدمات آموزشی 
ICT  - حسابداری -  در قالب دپارتمان های 
 – –تاسیسات  الکترونیک   – عمران   – معماری 

هنر و گرافیک و زبان های خارجی می باشد.
برای  بازار کار  ایجاد  راستای  در  مجموعه  این 
دانش پذیران عزیز در سطح منطقه با مساحتی 
حدود پانصد متر فضای آموزشی و با بروز ترین 
اساتید شعب  ترین  و مجرب  آموزشی  تجهیزات 

به  رسانی  خدمت  آماده  تهران  فنی  مجتمع 
همشهریان محترم میباشد .

در راستای خدمات مجتمع فنی تهران جشنواره 
رازی  فرهنگسرای  در  را  آزاد  با موضوع  عکاسی 
زیر نظر استاد علیرضا بختیاری با همکاری اداره 

و کمیسیون  ورامین  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
فرهنگی  شورای شهر ورامین برگزار گردید . 

گفتنی است تمامی هنرمندانی که آثار خود را در 
جشنواره عکس ورامین ارائه نموده اند از دانش 
ورامین   نمایندگی  تهران  فنی  مجتمع  پذیران 

می باشند.
مدیر آموزشگاه مجتمع فنی تهران شعبه ورامین 
مدیریت  و   ورامین  شهر  شورای  اعضای  از 
و  تقدیر  ورامین  شهرستان  ارشاد  اداره  محترم 

تشکر نمودند . 


